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باغ  اولین  افتتاح  آیین  کودک،  ملی  روز  مناسبت  به  گفت:  بندرعباس  شهردار 
وحش مصنوعی حیوانات آفریقایی )ساوانا( با حضور مسئولان انجام شد.با حضور 
دکتر کامرانی معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی ، خانم درویشی مدیر کل امور 
بانوان استانداری هرمزگان، اعضای شورای اسلامی شهر، مهدی نوبانی شهردار 
بندرعباس، معاونین  شهردار، امید آرمات مدیر منطقه ۳ شهرداری و دیگر مدیران 
شهرداری و استقبال پر شور شهروندان بندرعباس، آیین افتتاح اولین باغ وحش 
مصنوعی شهر بندرعباس در بوستان شهید دباغیان و مجاورت پارک گلها برگزار 

شد.
شور  پر  استقبال  با  بندرعباس  شهر  مصنوعی  وحش  باغ  اولین  افتتاح  آیین 
شهروندان بندرعباس، در بوستان شهید دباغیان و مجاورت پارک گلها برگزار شد.

پروژه های متعدد شهری در بندرعباس بهره برداری می شود 
این مراسم ضمن خوش آمدگویی و خیر  بندرعباس در  نوبانی شهردار  مهدی 
مقدم به حضار گفت: اولین پارک موضوعی و باغ وحش مصنوعی شهر بندرعباس 
از حیوانات مناطق گرمسیری  به مساحت یک هکتار شامل مجسمه ۶۴ گونه 
آفریقا )ساوانا( در بوستان شهید دباغیان و مجاورت پارک گلها با هدف آموزشی 
و تفریحی و گردشگری و با حمایت اعضای محترم شورای اسلامی شهر احداث و 

بهره برداری شد که مدت زمان اجرای آن ۸ ماه بوده است. وی در ادامه سخنان 
افزود:  و  باغ وحش طبیعی ذکر کرد  به  را، »نه«  پارک  این  ایجاد  فلسفه  خود 
نگهداری حیات وحش در قفس کار اخلاقی و پسندیده ای نبوده و مخالف حقوق 
حیوانات است، ضمن اینکه نگهداری حیوانات در شرایط آب و هوایی بندرعباس 
ممکن است سبب تلف شدن و از بین رفتن این گونه های ارزشمند جانوری گردد. 
لذا با رایزنی های انجام شده بر آن شدیم از تمثال این گونه ها در اندازه واقعی در 
پارک استفاده کنیم تا ضمن آشنایی همه به خصوص کودکان با این گونه های 

ارزشمند، امکان گردش و تفریح شهروندان مهیا شود.
و خشنودی جمع  استقبال  با  پارک  افتتاح  اینکه  از  ابراز خرسندی  وی ضمن 
کثیری از شهروندان روبرو شده خاطر نشان کرد: شهرداری بندرعباس افتتاح، 
بهره برداری و کلنگ زنی پروژه های بسیاری را تا پایان سال جاری در دستور 
کار قرار داده که مشارکت شهروندان در حفظ و نگهداری امکانات فراهم شده می 
تواند انرژی بخش ادامه راه باشد و اجرای این امور را میسرتر سازد.نوبانی در پایان 
سخنان خود از زحمات تمام مسئولین و افرادی که با تلاش شبانه روزی خود در 
ساخت چنین محیط زیبایی نقش داشتند تشکر و قدردانی نمود و برای ایشان 

آرزوی توفیق کرد.

دومین آبنمای کف خشک موزیکال احداث می شود 
فریده عامری عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس به نمایندگی از سایر اعضا در 
از  به مسئولین و شهروندان،  از خیر مقدم و خوش آمدگویی  سخنان خود پس 
ابتکار و خلاقیت در  برای  به خصوص منطقه ۳ شهرداری  بندرعباس  شهرداری 
فراهم نمودن چنین پارک زیبایی، با ایجاد مجسمه هایی با ابعاد و اندازه واقعی 
حیوانات و نیز فراهم آمدن امکان استفاده آموزشی و تفریحی رایگان شهروندان، 
تشکر و قدردانی کرد. وی در پایان با اشاره به استقبال بی نظیر مردم برای افتتاح 
اولین آبنمای خشک موزیکال آزادشهر در سال گذشته افزود: شهرداری بندرعباس 
در نظر دارد هر هفته یک پروژه را افتتاح، بهره برداری یا کلنگ زنی نماید و به زودی 
دومین آبنمای کف خشک موزیکال نیز برای رفاه بیشتر شهروندان احداث خواهد 
شد و شورای اسلامی شهر نیز حمایت های لازم را در این امور به کار خواهند بست 
چرا که هدف همه مسئولین ایجاد نشاط، شادی و سرزندگی برای خانواده ها و 
شهروندان عزیز است. شایان ذکر است مراسم افتتاحیه با برنامه های شاد و متنوع 
برای کودکان و بزرگسالان ساعاتی ادامه داشت و در پایان این مراسم با اهدای لوح 

از مدیر شهرداری منطقه ۳ و سایر مسئولان ذیربط تشکر و قدردانی شد.

شهردار بندرعباس:

اولین باغ وحش مصنوعی ساوانا در بندرعباس افتتاح شد
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امنیت جامعه مرهون 
ایثار نیروهای نظامی و 

انتظامی است 
مرضیه غلام حسینی - به مناسبت هفته 
رئیس  داوری  ،دکتر حسن  انتظامی  نیروی 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد رودان در دیدار 
انتظامی  فرمانده  زارعی  با سرهنگ حسین 
نیروهای  ایثارگرانه  تلاش  ،از  شهرستان 
و  تشکر  جامعه  امنیت  تأمین  در  انتظامی 
قدردانی کرد و گفت : اگر تلاش و جانفشانی 
جامعه  امنیت  حریم  مدافعان  و  سبزقامتان 

،نتیجه اش امید آفرینی است .
رودان  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس   
با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای نیروی 
نثار خون  با  امنیت جامعه   : افزود  انتظامی 
 ، نظامی  بخشهای  در  غیور  و  عزیز  جوانان 
ما  و  است  آمده  فراهم  امنیتی  و  انتظامی 
آرامش  و  امنیت  حریم  پاسدار  موظفیم 

عمومی باشیم .
آرمانهای شهیدان  و  ارزشها  مدافع  مکلفیم 

گلگون کفن باشیم . 
تعامل  ضرورت  بر  ادامه  در  داوری  دکتر 
مراکز علمی و دانشگاهی با نیروی انتظامی 
پیشرفت   : نمود  تصریح  و   کرد  تأکید 
و معضلات  ،بروز آسیب ها  تکنولوژی  های 
پیچیده و نوپدید ، تاثیر عوامل برون مرزی 
بیشتر  تعامل  ضرورت  جوامع  امنیت  بر 
دانشگاهها  با  انتظامی  و  نظامی  نهادهای 
امروز   . کند  می  بیشتر  را  علمی  مراکز  و 
دانشگاهها به خوبی میتوانند در حوزه های 
پژوهشی ، ارتقای تجهیزات و توانمندی ها، 
تقویت پیوند مردم با نیروهای مسلح نقش 

ایفا کند .
آماده  راستا  این  در  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
است  انتظامی  نیروی  با  تعامل  و  همکاری 
یاد و خاطره  با گرامیداشت  پایان  . وی در 
ارزنده  خدمات  از   ، مریدی  سعید  شهید 

پلیس ثشکر و قدردانی کرد . 
آحاد  همراهی  گرو  در  امنیت  تقویت 

مردم است 
با  دیدار  این  در  زارعی  حسین  سرهنگ 
قدردانی از همکاری های دانشگاه با نیروی 
رودان  مدار  ولایت  مردم    : گفت  انتظامی 
آرمانهای حضرت  و  انقلاب  مدافع   همواره 
امام و مقام معظم رهبری بوده و هستند . 

کرد  خواهد  تلاش  هم  انتظامی  نیروی  و 
باشد.  داشته  آنها  به  را  خدمت  بهترین  تا 
 : افزود  رودان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
پایش  و  مدار  قانون  شهروند  امسال  شعار 
خدمت گذار است و پلیس مفتخر است که 
بیش از ۲۴ نوع خدمت را به مردم شریف 

ارایه می دهد.
سرهنگ زارعی در بخش دیگری از سخنان 
شهید  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  با  خود 
 ۵۷ تقدیم    : کرد  تصریح  مریدی  سعید 
سند  جاری   سال  در  فراجا  توسط  شهید 
نیروهای  جانفشانی  و  ایثار  مستحکم 
انتظامی در خدمت به مردم و تأمین امنیت 
جامعه است. ما با مردم عهد بسته ایم تا پای 

جان مدافع امنیت و آرامش آنان باشیم .
نیروی  با  دانشگاه  ارتباط  پایان  در  وی 
توان   : افزود  و  دانست  ضروری  را  انتظامی 
نیروی  ها  دانشگاه  کارآمدی  و  علمی 
یاری  مأموریت هایش  انجام  را در  انتظامی 
علاوه  انتظامی  نیروی  معتقدم    . دهد  می 
لحاظ  به  عملیاتی  قدرت  و  توان  تقویت  بر 
علمی نیز باید در جهت انجام بهتر ماموریت 

ها تقویت شود.

خبر

تولید فولاد در هرمزگان فراتر از هدف گذاری

رییس سازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان، با اشاره 
به اینکه از تولید ۵۵ میلیون تنُ هدف گذاری فولاد در 
کشور، ۱۰ میلیون تنُ آن سهم هرمزگان است، گفت: با 
ظرفیت های موجود در این استان و تعریف شهر فولاد 
نوین، به بیش از هدف گذاری تعیین شده، دست خواهیم 

مجتمع  از  بازدید  حاشیه  در  قاسمی  خلیل  یافت. 
گندله سازی مادکوش در بندرعباس، مهم ترین هدف 
سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان برای رسیدن 
به ۱۰ میلیون تن فولاد در استان را تکمیل زنجیره های 
تولید با کمک معادنی که جدید اکتشاف شده است، 
از ظرفیت های استان  بیان کرد: یکی  عنوان کرد.وی 
هرمزگان وجود معادن سنگ آهن با ذخایر قطعی ۱۲۰ 
میلیون تن و وجود ذخایر زمین شناسی با حجم ۸۰۰ 
میلیون تن است. رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان اظهار کرد: در این استان طی سال های اخیر 
به تکمیل زنجیره فولاد، نگاه ویژه ای داشته ایم به نحوی 
که اکنون شرکت های فولادی مستقر در استان با ورود 
به معادن سنگ آهن از ابتدای استخراج تا انتهای چرخه 
تولیدی را دنبال می کنند.قاسمی با اشاره به حمایت از 

بخش  خصوصی گفت: شرکت گندله سازی مادکوش نیز 
به عنوان بخش خصوصی نیازمند حمایت بیشتری است، 
چرا که واحدهای بزرگتر که یکی از کارخانه های آن ها 
در استان مستقر هستند به نحوی توسط مجموعه خود 

تحت حمایت اند.
تفاهم نامه توسعه و افزایش ظرفیت تولید فولاد تا سقف 
اقتصادی  ویژه  منطقه  در  تیرماه ۹۸  تنُ  میلیون   ۱۰
خلیج فارس با مشارکت بخش خصوصی در قالب یک 
کنسرسیوم مرکب از هفت مجموعه معدنی، فولادی و 
بخش خصوصی امضا شد. این برنامه در چارچوب سند 
ظرفیت ۵۵  به  دستیابی  بر  مبنی  انداز ۱۴۰۴  چشم 
میلیون تن فولاد پیش بینی شده و انتظار می رود ظرف 
مدت پنج سال با سرمایه گذاری پنج میلیارد دلار مورد 

بهره برداری قرار گیرد.

افزایش ۶۵ درصدی میزان جذب درآمد گمرکات در هرمزگان
ناظر گمرکات هرمزگان، میزان جذب درآمد گمرکات 
و  را ۳۱۰ هزار  امسال  ماهه نخست  استان در ۶  این 
۳۲۲ میلیارد ریال اعلام کرد که نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته ۶۵ درصد افزایش داشت.حسین سعیدی 
تنُ  میلیون   ۲۰ امسال،  ماهه   ۶ در  همچنین  افزود: 
کالا به ارزش دلاری پنج میلیارد و ۶۲۰ میلیون دلار 
بیشترین  صادر شد.وی،  هرمزگان  استان  گمرکات  از 
کالاهای صادراتی را شامل فلزات، سوخت های معدنی، 
سنگ فلز جوش، مواد پلاستیکی و مس اعلام کرد که 
به مقصد کشورهای چین، امارات متحده عربی، عمان، 
هند و اندونزی صادر شد.مدیرکل گمرک بندر شهید 

رجایی، میزان واردات در ۶ ماهه نخست امسال را نیز 
چهار میلیون و ۴۷۷ هزار تنُ و به ارزش بیش از ۱۰ 
میلیارد و ۵۵۴ میلیون دلار اعلام کرد.سعیدی اضافه 
کرد: پرونده های تشکیل شده به ظن قاچاق در این 
بازه زمانی نیز ۶۷ فقره بوده که ارزش آن هشت  هزار و 

۲۰۷ میلیارد ریال برآورد شد.
بزرگترین  از  یکی  بندرعباس  رجایی  شهید  گمرک 
 ۱۳۷۶ در  که  می شود  محسوب  کشور  گمرکات 
راه اندازی شده و توان پذیرش بیش از ۱۰۰ میلیون تنُ 

بار در سال را دارد. گمرک شهید باهنر نیز بعد از گمرک 
شهید رجایی مهم ترین گمرک جنوب کشور است که 

در شمال خلیج فارس و در نزدیکی مناطق آزاد کیش و 
قشم قرار دارد.

معاون توسعه دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان تغییر کرد

پایان  رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
توسعه  معاونت  در  شاهرخی  پژمان  تصدی 
اعلام  را  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
دانشگاه  رئیس  جانب  از  ابلاغی  طی  کرد. 
از دکتر شاهرخی به  علوم پزشکی هرمزگان 
قدردانی  توسعه  معاونت  تصدی  پایان  جهت 
رییس  جاویدان  غلامعلی  ابلاغ  متن  شد..در 
با  که  آمده  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
عنایت به اینکه جابجایی و تغییر مدیران در 
نواندیش  افراد  سایر  به  دادن  فرصت  جهت 
جهت ارائه خدمات مطلوب به مردم از ارکان  
از  وسیله  بدین  می باشد  پویا  سیستم های 
تصدی  مدت  طول  در  شاهرخی  زحمات 
معاونت توسعه دانشگاه قدردانی می شود. تا 
زمان معرفی جانشین، مسئولیت این معاونت 

رأساً بر عهده رئیس دانشگاه خواهد بود.

راه تحصیل برای فرزندان اتباع 
خارجی هموار است 

مدیر آموزش و پرورش شهرستان قشم گفت: 
نفر   ۴۲۴ و  هزار   ۲ جاری  تحصیلی  سال  در 
دانش آموز اتباع خارجی )یکهزار و ۸۷ دختر 
سیاست  راستای  در  پسر(   ۳۳۷ و  یکهزار  و 
ایران  اسلامی  جمهوری  انساندوستانه  های 
فراهم  بر  مبنی  انقلاب  معظم  رهبر  تاکید  و 
شدن شرایط تحصیل برای همه افراد نیازمند 
مشغول  جزیره  این  مدارس  در  آموزش 
گلشواری  رنجبر  هستند.حسین  تحصیل 
افزود: این دانش آموزان که بیشترین آنان از 
اتباع افعانستانی می باشند در بیشتر مدارس 
تحصیل  به  مشغول  قشم  مرزی  شهرستان 
آموز  دانش  تعداد  این  داد:  ادامه  هستند.وی 
اتباع خارجی شامل ۲۲۳ دختر و ۳۱۴ پسر 
در مقطع متوسطه اول، ۴۵ دختر و ۲۸ پسر 
و  دختر   ۱۰ نظری،  دوم  متوسطه  مقطع  در 
۱۷ پسر در مقطع فنی، ۳۲ دختر و ۲۷ در 
مقطع کاردانش و ۷۷۷ دختر و ۹۸۴ پسر در 
پرورش  و  آموزش  است.مدیر  ابتدایی  مقطع 
شهرستان قشم با بیان اینکه راه تحصیل برای 
آن دسته از فرزندان اتباع خارجی ساکن در 
قانونی  اقامت  مدارک  دارای  که  جزیره  این 
هستند، به هیچ عنوان بسته نیست، گفت: در 
این راستا هیچ محدودیتی برای تحصیل آنان 
در مدارس سرزمین آب و آفتاب وجود ندارد 
و تمام اتباع خارجی که دارای کارت آمایش و 
اقامت هستند در مدارس دولتی قشم ثبت نام 
می شوند.رنجبر اضافه کرد: این دانش آموزان 
ایرانی  از هر نوع مزایایی که یک دانش آموز 
در مدارس برخوردار است، بهره مند می شوند 

و هیچ تفاوتی با سایر دانش آموزان ندارند.

بخش خصوصی در کشور مظلوم و تنهاستخبر

حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده در حاشیه 
این  ذکر  با  مادکوش،  گندله سازی  مجتمع  از  بازدید 
ندارد،  قوی  پشتوانه  همواره  بخش خصوصی  که  نکته 
در  دارم  سعی  همواره  که  دلایلی  از  یکی  کرد:  اظهار 
مجموعه های خصوص صنعتی حضور داشته باشم برای 
ایجاد همدلی و وفاق میان مجموعه های فعال دولتی و 
خصوصی در این زمینه بوده است تا حداقل چالشی از 
سوی استان برای فعالان صنعتی و خصوصی ایجاد نشود.

وی، با اشاره به سیاست های کلان رهبری در خصوص 
اقتصاد دریاپایه، عنوان کرد: اقتصاد دریاپایه نقطه آغاز 
تمدن نوین محسوب می شود که باید به آن در سطوح 

اگر  چراکه  داشت.  ویژه ای  توجه  حکمرانی  مختلف 
نادیده گرفت نمی توان  را  ظرفیت های دریایی کشور 
تمدن نوین اسلامی را محقق کرد.نماینده ولی فقیه در 
استان هرمزگان، با اشاره به لزوم توجه به ظرفیت های 
دریایی هرمزگان، ابراز کرد: مادکوش به سمت ایجاد 
هرمزگان  استان  در  دریاپایه  اقتصاد  زیرساخت های 
گام برمی دارد که با توجه یه این نکته که ۳۸ درصد 
کشور با دریا ارتباط دارد، باید این نوع نگاه در سطح 
کند.حجت الاسلام  پیدا  گسترش  ملی  سیاست گذاری 
بخش  که  نکته  این  ذکر  با  عبادی زاده،  والمسلمین 
خصوصی در کشور مظلوم و تنهاست، بیان کرد: تعلق و 
وابستگی دولت به مجموعه های دولتی ذیل خودش اجازه 
گسترش فعالیت بخش خصوصی را نمی دهد؛ یعنی در 
برخی از بخش ها دولت هم متصدی و هم فعال اقتصادی 
است به همین جهت بخش خصوصی خود را به عنوان 
یک رقیب برای دولت می بیند که اصلاح این رویه برای 
تحقق توسعه پایدار و تمدن نوین اسلامی لازم است.وی، 
با بیان این نکته که بخش خصوصی به رشد بخش دولتی 
کمک می کند، خاطرنشان کرد: تقویت بخش خصوصی 

از طریق تغییر نگاه حکمرانان و سیاست های بالادستی 
برای تحقق اهداف کلان نظام باسد در دستور کار باشد.
تاکید  ضمن  عبادی زاده،  والمسلمین  حجت الاسلام 
مطرح  توسعه،  روند  در  مردم  دهی  مشارکت  جلب  بر 
خصوصی،  بخش  سه  دارای  ایران  کشور  اقتصاد  کرد: 
اما هنوز موفق به تقویت نقش  دولتی و تعاونی است؛ 
مشادکت مردمی در عرصه اقتصاد نبوده ایم که حضور 
مادکوش  سهامداران  عنوان  به  سرمایه گذاران  و  مردم 
بر  تاکید  ضمن  کند.وی،  تقویت  را  مخم  این  می توان 
استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان، عنوان کرد: 
در حال حاضر شرکت های دانش بنیان و مراکز علمی از 
ظرفیت های علمی صنایع آگاه نیستند و صنایع نیز به 
ظرفیت های شرکت های دانش بنیان آشنایی ندارند و این 
مهم باعث بروز چالش هایی شده است که باید برطرف 
شود.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، ضمن تاکید 
بر تقویت ارتباط صنایع با شرکت های دانش بنیان، ابراز 
کرد: سعی شود از شرکت های دانش بنیان حمایت شود تا 
بتوانند در آینده شرکت های صنعتی نیاز خود را از طریق 

همین شرکت های دانش بنیان تامین کنند.

روستای اسلام آباد بندرلنگه به شبکه آبرسانی متصل شد

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از پایان 
عملیات آبرسانی به روستای غیر تحت پوشش اسلام 
آباد شهرستان بندرلنگه خبر داد عبدالحمید حمزه 

اسلام  روستای  این  از  پیش  تا  اینکه  بیان  با  پور 
آباد به صورت خودگران تامین آب می شد، افزود: 
و خدمات رسانی  روستا  این  پایداری آب  با هدف 
مطلوب تر، این روستا تحت پوشش خدمات رسانی 
آبفا قرار گرفت و نیاز آبی مشترکین ساکن در این 
روستا با اجرای خط انتقال رفت و برگشت از یک 
تامین شد.وی در تشریح حجم  حلقه چاه موجود 
عملیات این پروژه افزود: در این راستا، ۳ کیلومتر 
خط انتقال و ۷٫۷ کیلومتر شبکه توزیع اجرا شد.به 
گفته مدیرعامل آبفا، در اجرای این طرح ۷۰ فقره 
انشعاب نیز به مشترکان واگذار و عملیات نصب آن 

پایان یافت.حمزه پور، اعتبار هزینه شده برای تکمیل 
این پروژه را ۱۰۰میلیارد ریال عنوان کرد که با بهره 
برداری از آن جمعیتی بالغ بر ۳۲۰ نفر از اجرای آن 
بهره مند و اهالی اسلام آباد برای اولین بار به شبکه 
پایدار آبرسانی متصل شدند.وی ادامه داد، شرکت 
های  سیاست  با  امسال  هرمزگان  فاضلاب  و  آب 
دولت مردمی، پروژه های آبرسانی را به طور ویژه 
دنبال کرد که خوشبختانه با حمایت ویژه استاندار 
هرمزگان شاهد به ثمر نشستن پروژه های ماندگار 
از جمله دستیابی مردم اسلام آباد بندرلنگه به آب 

شرب پایدار بودیم.
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حادثه در بندر شهید رجایی 
موجب فوت یک نفر شد 

حادثه واژگونی کانتینر در بندر شهید رجایی 
موجب مرگ یک نفر و زخمی شدن یک نفر 

دیگر شد.
کل  اداره  کار  روابط  مدیر  شاهی  وحیده 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان گفت:  
حادثه ناشی از کار و سقوط کانتینر در بندر 
بر  مصدوم  یک  و  کشته  یک  رجایی  شهید 

جا گذاشت.
اولیه،  گزارش  براساس  وحیده شاهی گفت: 
کانتینر از بالا بر روی این افراد سقوط می کند 
حادثه  محل  در  نفر  یک  حادثه  این  در  که 
جان خود را دست می دهد و نفر دوم مصدوم 

می شود.
بیمارستان  به  هم  دوم  نفر  داد:  ادامه  وی 
شهید محمدی منتقل و بستری بوده و امید 
را بدست آورد. ظاهراً  می رود سلامتی خود 
کارگران با کانتینر های خالی سایه بانی بر پا 
کرده بودند و هنگامی که راننده ریج استاکر 
اقدام به گذاشتن کانتینر پر روی آن می کند 
کانتینرها بر روی یک خودرو آوار می شود و 
باعث فوت یک نفر و زخمی شدن یک نفر 
با  عینی،  شاهدان  گفته  به  شود.  می  دیگر 
چندین کانتینر خالی سایه بان برای خودروها 
ایجاد کرده بودند که راننده ریچ، یک کانتینر 
پر را برروی کانتینر خالی گذاشته است که 
یک تیبا با دو سرنشین در این کانتینر خالی 

بوده است.
که  بودند  برادر  دو  خودرو،  این  سرنشینان 
یک نفر در محل حادثه جان خود را دست 

می دهد و نفر دوم مصدوم می شود.

مرد شمیلی خوراک خرس 
سیاه شد

رییس شورای اسلامی روستای گردنه پشت 
قلاده  یک  گفت:  بندرعباس  شمیل  کوه 
در  روستایی  اهالی  از  یکی  به  سیاه  خرس 
شمیل بندرعباس حمله کرد که مصدوم برای 

مداوا به بیمارستان انتقال داده شد. 
ناصر حیدری زاده اعلام کرد: این فرد مصدوم 
از ناحیه گردن و صورت آسیب دیده که به 
بیمارستان شهید محمدی بندرعباس انتقال 

داده شد.
روستا  این  اهالی  از  نفر   ۴ داد:  توضیح  وی 
میوه های  و  دارویی  گیاهان  برداشت  برای 
روستای  کوه های  ارتفاعات  به  کوهستانی 
رفته  احمدی  کوه های  زندان  تنگ  سلوبلم 
بودند، که در مسیر برگشت با حمله خرس 

سیاه مواجه شده بودند.
به گفته وی، سه همراه دیگر این مرد آسیب 

ندیده  و سالم هستند.

خبر

ثبت 4 هزار تماس با سامانه "197"

رئیس بازرسی فرماندهی انتظامی استان با اشاره به ۴ 
هزار تماس شهروندان با سامانه "۱۹۷" بازرسی پلیس 
افزایش ۸ درصدي  از  ابتدای سال جاری،  از  هرمزگان 
داد.  خبر  استان  انتظامی  مجموعه  عملکرد  از  تقدیر 
سرهنگ فرزاد ایجادی ضمن تبریک هفته انتظامی از 
مجموعه  بازرسی   "۱۹۷" سامانه  با  شهروندان  ارتباط 

ارزیابي عملکرد پلیس در  ارتباطي براي  انتظامی  پل 
اظهار  و  کرد  عنوان  جامعه  در  امنیت  و  نظم  برقراري 
داشت: اعتقاد پلیس این است که اگر امنیت پایدار و 
قابل قبولی در سطح استان وجود دارد نتیجه مشارکت 
در  انتظامی  فرماندهان  و  کارکنان  با  مردم  و همراهی 
استان می باشد.وي در تشریح عملکرد سامانه "۱۹۷" 
نظارت همگاني بازرسي فرماندهي انتظامي استان گفت: 
در ۶ ماهه گذشته سال جاری ، ۴ هزار تماس توسط 
انتقاد،  تقدیر،  قالب  در   "۱۹۷" سامانه  با  شهروندان 
شکایت و پیشنهاد و درخواست برقرار شده است.رئیس 
ادامه  در  هرمزگان  استان  انتظامي  فرماندهی  بازرسی 
تصریح کرد: از این تعداد تماس در مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته، شاهد افزایش ۸ درصدي تقدیر، کاهش ۵۸ 
درصدي انتقاد و کاهش ۲۰ درصدي شکایت از عملکرد 
پلیس بوده ایم.این مقام انتظامي افزود: تماس شهروندان 

با سامانه "۱۹۷" موجب شده که مسئولان و کارکنان 
خدوم انتظامي نسبت به رفع کاستي  ها و تقویت نقاط 
قوت اهتمام و پیگیري لازم را داشته تا موجبات افزایش 
رضایتمندي مردم از عملکرد پلیس فراهم شود.سرهنگ 
ایجادی در پایان خاطر نشان کرد: علاوه بر ارتباط تلفنی 
حضوری  ملاقات  جلسات   ۱۹۷ سامانه  با  شهروندان 
و چهره به چهره با فرمانده انتظامی در مرکز استان و 
داریم  را  تابعه  های  شهرستان  در  انتظامی  فرماندهان 
که شهروندان می توانند در این ملاقات های حضوری 
دیدگاه ها، نظرات، پیشنهادها، انتقادات و شکایات خود را 
به صورت مستقیم و بی واسطه با فرماندهان انتظامی در 
میان بگذارند , شهروندان می توانند برای حضور در این 
جلسات هر دو هفته یک بار روز های دوشنبه به مرکز 
نظارت همگانی بازرسی استان واقع در سه راه گمرک – 

پشت مصلی بندرعباس – مراجعه کنند.

آتش به جان لنج ها در اسکله بهمن قشم افتاد     
سه فروند لنج باری در اسکله بهمن قشم طعمه حریق 
شد. با این حادثه آمار آتش سوزی شناورها ناشی از حریق  
امسال در این لنگرگاه به  پنج فروند رسید.ارزش این 
شناورهای خسارت دیده در این ۶ ماه اول  سال بالغ بر 
۴۵۰ میلیارد تومان  بوده است. جامعه تجار و بازرگانان 
قشم از کمبود امکانات تخلیه بار و آتش نشانی متناسب 
با یک اسکله تجاری گله مند هستند و می گویند عدم 
شناورها  آتش سوزی  در  مهم  عاملی  اسکله ها  تجهیز 
ازجمله  امر  متولیان  است.  بی شمار  خسارت های  و 
علی  مجلس،  نمایندگان  و  قشم  آزاد  منطقه  سازمان 
رغم وعده های بسیار تاکنون تدبیری عملی برای این 
امسال  اردیبهشت  آتش سوزی  در  نداده اند.  انجام  مهم 
استقرار  دستور  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
تهیه  و  لازم  فنی  تجهیزات  بین المللی  استانداردهای 
بحران  مدیریت  دستورالعمل  اجرای  آتشخوار،  شناور 
اجرایی  اما  کرد  صادر  را  حوادث  بروز  از  جلوگیری  و 
نشد.حتی یکی از نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اسلامی با شعار دریا محور به بازرگانان وعده  ی تجهیز 
داده  را  آتشخوار  ازجمله همین شناور  اسکله  امکانات 
بود، وعده هایی که هیچ گاه محقق نشد.  ساعت ۱۳ 
و۱۲دقیقه ۱۶ مهرماه جاری حریق از سوی یک فروند 
لنج چوبی حامل کالاهای بازرگانی در اسکله بهمن شروع 
شد و به دو فروند لنج از جنس فایبرگلاس مجاور سرایت 
کرد. دود ناشی از این سانحه منطقه را در برگرفته بود. 
آتش نشانی  دستگاه خودروی  با ۸  آتش نشان  نفر   ۳۰
سریع در محل حاضر شدند. گروه های مردمی و صاحبان 

دیگر لنج ها در کنار تیم های عملیاتی ، برای جلوگیری 
از سرایت حریق به سایر شناورها و محموله های روی 
عرشه، به جداسازی لنج حادثه دیده به مکان ایمن در 
دریا تلاش کردند ولی  مهار کامل شعله های سرکش 
بدون شناور آتشخوار غیرممکن بود.  تا اینکه ۳ ساعت 
پس ازاین حادثه دو شناور آتشخوار از بندرعباس به قشم 
رسید و آتش را مهار کرد. لنج چوبی که منشأ حریق 
در آن بوده به طور صد درصد خسارت وارد و غرق شد. 
خسارت برآورده شده  این شناور حدود ۱۵۰ میلیارد 
تومان است.  حجم خسارات به ۲ فروند لنج دیگر در 
حدود ۲۰درصد بوده است. به گفته مهرداد حسن زاده 
این حادثه سه  استانداری هرمزگان،   بحران  مدیرکل 
مصدوم داشته است که بعد از انتقال به مرکز درمانی 
نیز  با مداوای سرپایی ترخیص شده اند و علت حادثه 
در دست بررسی است.صبح  هشتم اردیبهشت ماه سال 
جاری نیز حریق از ناحیه یکی از لنج ها پهلوگرفته در 
اسکله بندر قشم  شروع شد و به لنج دیگر حامل کالای 
وارداتی از کشورهای حاشیه خلیج فارس سرایت کرد. هر 
دو شناور شامل ۲۵کانتینر باری به صورت ۱۰۰ درصد 
طعمه حریق شدند. در این حادثه به هیچ کسی آسیبی 
نرسید و بیش از ۳۰۰میلیارد تومان خسارت وارد شد. 
مدیرعامل جامعه تجار و بازرگانان قشم با اشاره به اینکه 
لنج غرق شده روز قبل از حادثه  از امارات متحده عربی 
به جزیره قشم رسیده بود گفت: کالا های خسارت دیده 
در این آتش سوزی شامل پوشاک، کیف و کفش، تنباکو، 
ظروف آشپزخانه و  لوازم منزل  بود.  عبدالله اسلامی 

افزود: ۱۳ مرداد ۱۳۹۹ نیز یک لنج باری و یازدهم تیر 
آتش  بندر  همین  در  دیگر  باری  لنج  یک  هم   ۱۳۹۶
گرفت.  وی تهیه و تجهیزات موردنیاز و راه اندازی ایستگاه 
آتش نشانی برای اسکله بهمن قشم که روزانه چندین 
لنج کالاها را تخلیه می کنند، از الزامات و پیش نیازهای 
یک اسکله تجاری و باری دانست و با تأکید بر اینکه 
بارها در خصوص فقدان ایستگاه آتش نشانی در اسکله 
بهمن و شهرک صنعتی طولا هشدارهای لازم داده شده 
است گفت: اسکله تجاری حداقل  وسایل آتش نشانی و 
اسِتاندارد و ایمنی لازم را ندارد، با توجه به هشدارهای 
متعدد موسسه بازرگانان، هیچ ترتیب اثری جهت مجهز 
شدن تنها اسکله باری به آتش نشانی و .... نشده است و 
متأسفانه عزم و اراده ی جدی در مسئولان منطقه آزاد 
قشم مشاهده نمی شود. اسلامی افزود:با توجه به ضعف 
ایستگاه  یک  وجود  عدم  و  حوزه  این  در  زیرساختی 
منطقه  مدیرعامل  از  اسکله   در  آتش نشانی  مختص 
ایستگاه  راه اندازی  جهت  فوری  اقدام  دارم  تقاضا  آزاد 
آتش نشانی در اسکله بهمن انجام دهند.مدیرعامل جامعه 
تجار و بازرگانان قشم گفت:در ادوار مختلف اسکله بهمن 
درآمدهای  تحقق  در  مهمی  نقش  قشمی  بازرگانان  و 
پایدار سازمان داشته اند و انصاف حکم می کند سازمان 
در راستای آسودگی خاطر جامعه بازرگانان و تجار جزیره 
نسبت به تحقق این مطالبه اقدام نماید.گفتنی است :این 
اسکله دارای ۱۵ هزار مترمربع محوطه کانتینری و بیش 
انبار مسقف است و سالانه ۹۷۰  از ۱۲ هزار مترمربع 

فروند شناور در این بندر رفت و آمد دارد.

فوت ۲ نفر در تصادف موتور
 در بندرلنگه

در پی تصادف موتور سیکلت ۳ ترک با جدول 
در بندرلنگه ۲ نفر جان باختند.

امام)ره(  بلوار  در  راکب  سه  با  موتورسیکلتی 
بندرلنگه دچار حادثه شد و دو فوتی و یک 

مصدوم برای جای گذاشت.
اثر  بر  راکب    ۳ با  شب  سیکلت  موتور  این 
برخورد با جدول و درخت کنار بلوار امام )ره( 
روبروی ترمینال مسافربری دچار سانحه شد 
از اهالی  از راکبین ۱۵ و ۱۶ ساله  که دونفر 
بندرکنگ در دم جان خود را از دست دادند 
به   ۱۱۵ آمبولانس  وسیله  به  دیگر  یکی  و 

بیمارستان شهدای بندرلنگه اعزام شد.
با  نوجوانان  توسط  نمایشی  حرکات  انجام 
و  حادثه  به  متعدد  موارد  در  موتورسیکلت 
اقدام  که  می شود  منجر  جانی  آسیب های 
موتورسیکلت  خرید  از  جلوگیری  را  والدین 

برای جوانان را می طلبد.

نجات 44٣ دریانورد در 
آب های هرمزگان

معاون امور دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی 
ماهه   ۶ در  دریانورد   ۴۴۳ گفت:  هرمزگان 
امسال در آب های این استان از شرایط اضطرار 

خارج و به آغوش خانواده بازگشتند.
نجات  به  اشاره  با  زاده"  مکی  "اسماعیل 
امداد و نجات  تیم های  ۴۴۳ دریانورد توسط 
دریایی استان افزود: تعداد کل ماموریت های 
 ۶ در  دریایی  نجات  و  جستجو  عملیات های 
به  نسبت  که  بوده  مورد   ۱۰۱ امسال  ماهه 
افزایش  درصد   ۱۶ قبل  سال  مشابه  مدت 

داشته است.
قایق  فروند  عملیات ها ۶۱  در  داد:  ادامه  وی 
شناورهای  فروند   ۲۱ تفریحی،  و  صیادی 
کشتی  فروند  پنج  و  لنج  فروند  تجاری،۱۴ 
از  که  کردند  اضطرار  شرایط  اعلام  نفتکش 
قایق  فروند  و یک  لنج  فروند  تعداد یک  این 

غرق شدند.
معاون امور دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان یادآور شد: از ۱۰۱ عملیات دریایی 
به  پزشکی  خدمات  مورد   ۵۷ شده  انجام 
از سوی  استان  آبراه های  پهنه  در  دریانوردان 
  )  MRCc دریایی)  نجات  و  جستجو  مرکز 

ارایه شده است. 
خلیج  که  هرمزگان  استان  آبی  گستره  در 
جای  خود  دل  در  را  عمان  دریای  و  فارس 
 ۳۶ ناجی  شناور  فروند  هشت  بر  علاوه  داده 
با  و  بومی  )دریانوردان  ناجی  همیار  ایستگاه 
شناورهای صیادی و تجار منطقه( به صورت 
دریایی  نجات  و  جستجو  امر  در  شبانه روزی 

فعالیت می کنند.

دستگیری سارقان با ۵۵ فقره سرقت در بندرعباسخبر

فرمانده انتظامی استان هرمزگان از شناسایی و دستگیری 
اموال  با ۵۵ فقره سرقت و کشف  سارقان داخل خودرو 
علی  سردار  خبرداد.  بندرعباس  شهرستان  در  مسروقه 
بیان داشت: در  با خبرنگاران  اکبر جاویدان در نشستی 
پی سرقت قطعات خودرو که باعث نارضایتی شهروندان 
گردیده بود، عوامل پایگاه آگاهی شهرستان بندرعباس در 
پی رصد اطلاعاتی و بازبینی دوربین های مداربسته موفق 
شدند یکی از سارقین حرفه ای وتحت تعقیب را شناسایی 
با  سارقین  افزود:  سارقان،  شگرد  به  اشاره  با  کنند.وی 
یک دستگاه موتورسیکلت و دوترکه در سطح شهرستان 

بندرعباس پرسه زنی و با توجه به غفلت رانندگان اقدام به 
سرقت می کردند که در این خصوص برابر حکم قضائی 
متهم ردیف اول دستگیر و در بازرسی از داخل منزل 
متهم مقادیرقابل توجهی اموال مسروقه کشف شد.این 
مقام ارشد انتظامی استان اظهار داشت: متهم در بازجویی 
اولیه با توجه به قرائن و مستندات لب به اعتراف گشوده و 
بیان داشت با همدستی دو نفر دیگر اقدام به سرقت کرده 
و سپس اموال مسروقه را به دونفر مالخر می فروخته 
قضائی  مجوز  اخذ  با  داشت:  اظهار  جاویدان  اند.سردار 
همدستان متهم و دو مالخر نیز دستگیر که از داخل 
مخفیگاه آنان انواع اموال مسروقه کشف و ضمن انتقال 
اموال مسروقه به پایگاه پلیس، شکات نیز شناسایی شدند.

فرمانده انتظامی استان هرمزگان با اشاره به اینکه سارقین 
تاکنون به ۵۵ فقره سرقت معترف شدند، تصریح کرد: به 
شکات جهت دریافت اموال خود اعلام شد و تاکنون ۳۰ 
نفر مراجعه و اموالشان را تحویل گرفته اند.این مقام ارشد 
انتظامی استان با تأکید بر اینکه تحقیق از متهمان جهت 
کشف سایر سرقت های احتمالی و عودت اموال مسروقه به 
مال باختگان ادامه دارد، خاطرنشان کرد: پلیس به صورت 
شبانه روزی در حال خدمت رسانی به شهروندان فهیم 

هرمزگان است و از شهروندان نیز انتظار می رود ضمن 
توجه به توصیه های پلیس در صورت مشاهده و برخورد با 
هرگونه موارد مشکوک مراتب را از طریق مرکز فوریت های 

پلیسی ۱۱۰ اطلاع دهند.
۲۰ تن انواع مواد مخدر در هرمزگان امحا شد

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان هرمزگان گفت: 
۲۰ تن انواع مواد مخدر در هرمزگان امحا شد. سرهنگ 
محمد ناصر توکلی ظهر در مراسم امحا ۲۰ تن مواد مخدر 
غیر قابل استحصال گفت: در ۶ ماهه سال جاری بیش از 
۳۰ تن انواع مواد مخدر در استان هرمزگان کشف شده 
است.وی افزود: کشفیات ۶ ماهه نخست امسال نسبت به 
است.توکلی  یافته  افزایش  درصد  مشابه سال گذشته ۴ 
مواد مخدر  بزرگ  باند  ماه گذشته ۳۴  در ۶  عنوان کرد: 
انهدام شده اند که ذیل آن ها ۲ هزار و ۶۵ قاچاقچی مواد 
مخدر دستگیر و تحویل محاکم قضایی شدند.گفتنی است 
در حاشیه این آیین از خانواده شهید سعید مریدی، فرمانده 
شهید مبارزه با مواد مخدر شهرستان رودان، خانواده شهید 
مسعود پرکاس رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر مرزبانی 
هرمزگان، خانواده شهید علی اصغر حیدری و جانباز مبارزه 

با مواد مخدر سرهنگ سالارنسب تجلیل به عمل آمد.
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 ایزوایکو رقیب صنایع دریایی جهان 

ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع  الدینی-  نجمه شمس  گردآورنده 
)ایزوایکو( به عنوان بزرگترین سازنده و تعمیر کننده انواع شناورها و سازه های دریایی کشور 
همچنان در منطقه بی رقیب است این مجتمع با بهره مندی از توان متخصصان داخلی و 
با دارا بودن سیستم های مختلف از آب گیری و به آب اندازی توانایی ساخت و تعمیرات 
هر نوع شناوری در دنیا را دارد.ایزوایکو در دوره جدید مدیریتی حرکتی را آغاز کرده است 
که به باور کارشناسان و متخصصان صنعت دریایی،رقیب جدی برای صنایع دریایی جهان 
خواهد بود.بازدید مستمر نمایندگان مجلس، سفرای ایرانی کشورهای مختلف، مسئولان 
عالی رتبه کشوری و لشکری، وزرای دولت و سرمایه گذاران خارجی از این مجتمع طی یک 
سال اخیر و اذعان بازدید کنندگان به توانمندی و پتانسیل بالای ایزوایکو، وظیفه تصمیم 
گیران به حمایت های بیشتر از این غول کشتی سازی منطقه را دوچندان می کند.این 
مجتمع در دوره مدیریت جدید، توانسته با برنامه ریزی مناسب و در سال ۱۴۰۱ نسبت به 
تسویه حساب مالیاتی معوق ۱۰ سال گذشته ، حل و فصل بدهی سنواتی تأمین اجتماعی 
و پرداخت دیون بانکی ریالی و ارزی و همچنین تعیین تکلیف پرونده های معوق حقوقی 

اقدام کند، کاری بزرگ که سابقه نداشته است.
گزارش عملکرد ایزوایکو در سال 14۰1 و شش ماهه اول 14۰۲

نگاهی به عملکرد این مجتمع ما را با واقعیتی روبرو می کند که تولید شرکت در سال 
گذشته نسبت به سال ۱۴۰۰ با افزایش ۲۳درصدی به ۳۵۰۸۳ تن رسید که نسبت به سال 

های گذشته بالاترین رکورد تولید ثبت شد.
موفقیت ایزوایکو در بروزآوری قرارداد میدان نفتی فروزان و همچنین اخذ پروژه  فاز ۱۱ 
پارس جنوبی، تعیین تکلیف پروژه های ناتمام سنواتی با رعایت صرف و صلاح شرکت، 
تحویل شناورهای نوسازی بارج جمع آوری آلودگی های نفتی ، شناور پشتیبان صیادی ، 
شناور چند منظوره امیدان ۷ و بارج ۵۰۰۰ تنی فرشته، اجرای طرح طبقه بندی مشاغل در 
راستای افزایش درآمد و بهبود وضعیت معیشتی کارکنان، پیگیری جهت اخذ زمین برای 
ساخت واحد های مسکونی به منظور افزایش رضایت مندی کارکنان، فعالسازی شهرک 
تخصصی صنایع دریایی به منظور ایجاد صنایع و کارگاه های قطعه سازی مرتبط با صنعت 
کشتی سازی مانند شرکت فولاد صنایع دریایی، جذب سرمایه گذاری در منطقه ویژه 
اقتصادی کشتی سازی خلیج فارس ازجمله احداث کارخانه فولاد آلیاژی برای تأمین فولاد 
دریایی، برنامه ریزی و برگزاری دوره های عالی آموزشی برای مدیران و کارکنان شرکت، 
ساماندهی پروژه های تعمیراتی و ایجاد ساختار و نظم در پذیرش شناورها و کاهش زمان 
تعمیرات شناورها و افزایش قابل توجه فروش شرکت ، کاهش قیمت تمام شده ، افزایش 
درآمد تعمیراتی ایزوایکو نسبت به سال گذشته  تنها بخشی از کارنامه درخشان مدیریت 

جدید این مجتمع است.
پشتیبانی از صنعت دفاعی کشور از دیگر توانمندی های مجموعه ایزوایکو است. پشتیبانی 
از حوزه دفاعی کشور از دیگر رسالت های تعریف شده برای مجموعه ایزوایکو است. آخرین 
دستآوردی که تاکنون محقق شده، تعمیر ناو بندر مکران) به دستور رهبر معظم انقلاب( 
است که در واقع یک جزیره متحرک ۱۲۱هزار تنی است و وظیفه پشتیبانی از ناوگروه 
های رزمی نیروی دریایی ارتش در آب های بین المللی و دور دست به ویژه منطقه شمال 

اقیانوس هند، تنگه باب المندب و دریای سرخ را برعهده دارد.
ایزوایکو،پشتیبان سه بخش بسیار پر اهمیت کشور شامل خطوط کشتی رانی بزرگ کشور 
مثل شرکت ملی نفتکش ، شرکت کشتیرانی و سازه های آفشور یا فراساحل مانند دکل 

های حفاری است.
 ایزوایکو پشتیبان مطمئن صنعت حمل و نقل دریایی کشور

ایزوایکو تا به امروز ثابت کرده، پشتیبانی مطمئن و قدرتمند برای صنعت حمل و نقل 
دریایی کشور است.  این توانمندی نمود عینی خودکفایی، خودباوری و اعتماد به نیروهای 
داخلی در صنعت کشتی سازی و صنایع فراساحلی است. از سویی دیگر این مجتمع نقش 
مهم و تعیین کننده در توسعه اقتصاد دریامحور برعهده دارد. اما ایزوایکو فقط در ساخت و 
تعمیر کشتی های متوسط و پهن پیکر سرآمد نیست، بلکه نقش این مجتمع عظیم صنعت 
دریایی در خودکفایی حوزه صنایع فراساحل نیز پر اهمیت و شاید بی بدیل است.گروه 
نفت و گاز این مجموعه، طی بیست سال گذشته عملکرد بسیار موفقی داشته و با بهبود و 
تقویت نیروی انسانی، بخش مدیریت، مهندسی، کنترل کیفیت و تمامی بخش های مورد 
نیاز، جایگاه خود را دارد و بسیاری از پروژه های بزرگ با نام ایزوایکو پیوند خورده است.

نام ایزوایکو آن چنان در صنعت دریایی جهان پرآوازه شده که خارجی ها نیز به توانمندی 
متخصصان این مجتمع اعتماد دارند به طوری که اسفند ماه ۱۴۰۱ در جریان اجلاس بین 
المللی همکاری  های علمی اقتصادی ایران و کشورهای غرب آفریقا، تفاهم نامه ساخت ۵۰ 
فروند شناور مسافری میان ایزوایکو و حوزه حمل ونقل کشور ساحل عاج امضا شد.برگ 
زرین دیگری که در کارنامه درخشان این مجتمع رقم خورد، در دوران تحریم،به خوبی 

توانست آن را خنثی کند.
نگاهی کوتاه به دستاوردهای این مجتمع:

تعیین تکلیف بیش از ۱۰ پروژه ناتمام سنواتی با رعایت صرف و صلاح شرکت که این 
پروژه ها شامل شناورهای بارج جمع آوری آلودگی نفتی شماره ۵ ، پشتیبان صیادی ۱۲۲ 
، مسافربری تفریحی گنجر، لندینگ کرافت کاتاماران نظامی گنجوی ۶ ، بارج ۵۰۰۰ تنی 
فرشته ، اکومودیشن بارج ۱۳۳  ، یدک کشASD ۱۲۳   و ۳ فروند شناورهای چند 
منظوره می باشد .پایان ساخت و تحویل شناورهای نوسازی بارج جمع آوری آلودگی 
نفتی شماره ۵ ، شناور پشتیبان صیادی ۱۲۲ ، شناور چند منظوره امیدان ۷ و امیدان 
۹ و بارج ۵۰۰۰ تنی فرشته،کسب بالاترین رکورد تعمیرات با پذیرش و تعمیر بیش از 
۱۶۰ فروند شناور در اندازه های بزرگ ، متوسط و کوچک  از آذر ماه سال ۱۴۰۰ تاکنون 
که تعدادی از این پروژه ها به علت تبدیل از پروژه های تجاری و همچنین حجم بالای 
تعمیرات و تغییر کاربری طبق برنامه اجرائی در سال ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ مشترک بوده است.

کسب بالاترین رکورد ساخت و تعمیر شناور به میزان ۶۸۷۵۳ تن از آذر ماه سال ۱۴۰۰ 
تاکنون و رشد قابل توجه تولید نسبت به سال های گذشته  و به تبع آن افزایش قابل توجه 
درآمد،تعمیرات ، تغییرکاربری و نوسازی ۱۳ فروند از شناورهای نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی ایران)۹۴ درصد برنامه سال ۱۴۰۲ تاکنون محقق شده است.(انجام تعمیرات بیش 
از ۱۰ فروند شناورهای VLCC و افراماکس و سوئز ماکس متعلق به شرکت ملی نفتکش 
ایران، بروزآوری قرارداد میدان نفتی فروزان و شروع و فعالسازی مجدد پروژه با تعدیل 
مناسب و رعایت صرف و صلاح شرکت، برنده مناقصه پروژه  فاز ۱۱ پارس جنوبی و 
شروع پروژه در فاز مهندسی، پرداخت و تسویه حساب بزرگترین بدهی بانکی ایزوایکو به 
مبلغ ۹/۴۴ میلیون دلار به بانک ملت، پرداخت و تسویه حساب بیش از ۳۰ پرونده معوق 
مالیاتی با اخذ بخشودگی برای سال های ۱۳۹۰ تا ۱۳۹۹، تعیین تکلیف و پرداخت بیمه 
های معوق و همچنین حسابرسی بیمه ای سال های ۱۳۹۰ تا  ۱۴۰۰،حل و فصل دعاوی 
حقوقی که جمعاً منجر به حدود ۴۰۰ میلیارد ریال به نفع شرکت گردیده است. اجرای 
طرح طبقه بندی مشاغل در راستای افزایش درآمد و بهبود وضعیت معیشتی کارکنان از 
شهریور ماه سال جاری، تشکیل تعاونی مسکن و اخذ زمین رایگان برای ساخت ۱۰۰۰ 
واحد مسکونی به منظور افزایش رضایت مندی کارکنان، فعالسازی شهرک تخصصی 
صنایع دریایی و ایجاد بستر مناسب جهت سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی کشتی 
سازی خلیج فارس به منظورایجاد صنایع و کارگاه های مرتبط با صنعت کشتی سازی و 
صنایع دریایی از جمله شروع احداث کارخانه فولاد آلیاژی برای تأمین فولاد دریایی  به 

مبلغ ۲۸۰ میلیون دلار.
بد نیست نگاهی داشته باشیم به عملکرد مالی این مجتمع:  پرداخت دیون بانک تجارت و 
بانک ملت، پرداخت بموقع حقوق، پرداخت سنوات، - پرداخت مطالبات گذشته پیمانکاران 
و کاهش ۴۰ درصدی مطالباتشان، تسویه حساب بدهی پیمانکاران جاری، پرداخت بدهی 
بانک تجارت، پرداخت بدهی مالیاتی، پرداخت بدهی سازمان تامین اجتماعی، پرداخت 
بدهی بابت حسابرسی و غیره، پرداخت بدهی بابت سخت و زیان آور کارکنان و پرداخت 
حق سنوات پرسنل بازنشسته که این حرکت مدیریت رضایت پیمانکاران و کارکنان را به 
دنبال داشته است. بنابرآنچه گفته شد، می توان مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
ایران را اینگونه تعبیرکرد: ایزوایکو؛ نماد تبلورخودباوری، توانستن و روحیه جهادی.در آخر 
ذکر این نکته لازم است که برگزاری مجمع شرکت در تاریخ قانونی نشانگر انضباط مالی 

شرکت بزرگی چون ایزوایکو است که توسط حسابرسان حرفه ای سازمان حسابرسی انجام 
گرفت و این امر خود گواهی و تایید همه اتفاقات مثبت شرکت در این مدت است.

ابقای دو عضو هیئت مدیره ایزوایکو
دکتر سلمان ضربی نایب رئیس هیئت مدیره و دکتر ابراهیم شیخ از اعضای هیئت مدیره 

مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران  به مدت دو سال، ابقاء شدند
به  موجب تصمیم اتخاذ شده از سوی سهامداران در مجمع عمومی عادی به  طور فوق 
 العاده، دکتر سلمان ضربی و دکتر ابراهیم شیخ اعضای هیئت  مدیره مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراساحل ایران با حکم بابک احمدی رئیس هیئت عامل ایدرو به مدت دوسال 

دیگر در مسئولیت خود ابقاء شدند.
سلمان ضربی که از آذر ماه سال ۱۴۰۰ تا کنون مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره 
ایزوایکو است، دارای مدرک دکترای صنایع دریایی از دانشگاه ملی کره جنوبی، مهندسی 
و کارشناسی ارشد مکانیک و کشتی سازی از دانشگاه صنعتی شریف است. وی همچنین 
پروژه ساخت  مدیریت  ایران،  پیمای  اقیانوس  نخستین کشتی  پروژه ساخت  مدیریت 
بزرگترین نفتکش داخلی و مدیریت کشتی سازی صنایع دریایی ایران )صدرا( را نیز در 

کارنامه خود دارد.
دکتر ابراهیم شیخ، از دیگر اعضای هیئت مدیره ایزوایکو  دارای مدرک دکترای مدیریت 

دولتی از دانشگاه علامه طباطبائی با معدل A و درجه عالی است.
شیخ سالها در مقاطع تحصیلی کارشناسی ارشد و دکترا در رشته  های مدیریت و مهندسی 
صنایع در دانشگاه  های صنعتی شریف، دانشگاه تهران، صنعتی خواجه نصیر و دانشگاه آزاد 
اسلامی تدریس کرده و دارای تألیفات متعدد در حوزه منابع انسانی است که از آن جمله 
می توان به مجموعه شش جلدی دستنامه توسعه مدیران، الگوهای مشارکت شهروندان 
در مدیریت شهری، مدیریت منابع انسانی، حاکمیت شرکتی و نقش و مسئولیت اعضای 
هیأت مدیره، ارتباطات در مدیریت و سازمان، وظایف و نقش ارزیابان در کانون های ارزیابی 

نام برد.
منابع انسانی  سرمایه های ارزشمند صنایع هستند 

جلسه هم اندیشی و هم افزایی معاونین و مدیران ایزوایکو با هدف تقویت کار تیمی و 
پیشبرد هرچه بهتر اهداف والای مجتمع برگزار شد.

مهندس علیرضا مروج معاون اجرایی و امور تولید ایزوایکو در این جلسه با بررسی عملکرد 
شش ماهه اول سال، به بیان نقطه  نظرات خود در خصوص فراز و نشیب های نیمه اول 
سال پرداخته و به این نکته اشاره داشت که پایش روزانه و هفتگی پروژه ها و ارتباط مداوم 
بین پرسنل و تیم مدیریتی شرکت نقش بسیار موثری در رسیدن به اهداف و برنامه های 

سازمان دارد.
علیرضا مروج در ادامه ضمن بیان اینکه منابع انسانی از سرمایه های ارزشمند شرکت می 
باشد و در حقیقت این نیروی انسانی است که به شرکت روح و جان می بخشد اظهار 
داشت: تشکیل جلسه هم اندیشی استفاده از خرد جمعی و ارتقای سطح کیفی عملکرد 
کارگاه ها می باشد و تصریح نمود در این جلسات اهدافی چون مشکل یابی و مانع زدایی 
و افزایش ضریب اطمینان به موفقیت در تصمیمات مدیران و آینده نگری  پروژه ها را 

دنبال می کنیم.
در ادامه جلسات هر یک از معاونین، مدیران نکته نظرات خود را بیان نموده و به همفکری 
در جهت بررسی و ارائه راه حل برای مشکلات جاری پروژه ها درتمامی زمینه ها، پرداختند.
لازم به ذکر است این جلسات بصورت ماهانه و مستمر در محل ستاد مرکزی ایزوایکو 

برگزار میگردد.
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رفع موانع تولید میگو در دستور 
کار شیلات هرمزگان 

پرورش  زراعی ۱۴۰۳  تولید سال  برنامه ریزی  نشست 
مدیر کل  با حضور  و  هرمزگان  به همت شیلات  میگو 
تولید  اتحادیه  رئیس   ، دامپزشکی،  مدیرکل   ، شیلات 
گروه  رئیس   ، استان  آبزیان  صادرکنندگان  و  کنندگان 
میگوشیلات و رئیس گروه ترویج شیلات و آبزیان استان 
در اتحادیه تولید کنندگان و صادرکنندگان آبزیان استان 
برگزار شد.مسعود بارانی با اشاره به اهمیت تلاش در جهت 
مرتفع سازی مسائل و مشکلات تکثیر و پرورش میگو 
در هرمزگان با همکاری خود بهره برداران گفت: برنامه 
ریزی برای آماده سازی اصولی و بهداشتی مزارع، تولید 
بچه میگوی با کیفیت و سالم، رعایت دستورالعمل های 
توسط  میگو  تکثیر  مراکز  و  مزارع  در  فنی  و  بهداشتی 
بهره برداران، ایجاد هماهنگی بیشتر بین تولیدکنندگان 
و دستگاه های متولی در جهت رفع موانع تولید از اهم 
رو  پیش  زراعی  سال  برای  استان  شیلات  های  برنامه 
است.بارانی افزود :  رعایت دستورالعمل های بهداشتی و 
فنی تکثیر و پرورش میگو بی شک در درجه اول به نفع 
بر رعایت آن ها  برداران و مزرعه داران است،  بهره  خود 
و ارتقای مدیریتی در مزارع پرورش میگو باید تاکیدشود 
.وی با اشاره به زمان آماده سازی مزارع میگوی پرورشی 
تصریح کرد :  در این جلسه مقرر شد آماده سازی مزارع 
پرورش میگو از نیمه دوم آذر ماه سال جاری آغاز گردد و 
گروه های پایش شهرستانی بر آماده سازی نظارت نمایند. 
پیگیری تسهیلات و تخصیص ردیف های اعتباری ویژه از 
سازمان شیلات ایران برای اصلاح و تغییر ساختار مزارع 
پرورش میگو، بیمه مراکز تکثیر میگو، برگزاری دوره های 
آموزشی مورد نیاز بهره برداران و کارشناسان، پایش آب 
این  در  مطرح شده  موضوعات  اهم  از  را  مزارع،  ورودی 
نشست خواند.گفتنی است، در این نشست نمایندگان و 
بهره برداران حاضر در جلسه به بیان مسائل و چالش ها و 

همچنین ارائه راهکارهای پیشنهادی خود پرداختند.

خبر

هشتاد و دومین نشست شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی به ریاست استاندار هرمزگان، برگزار شد. محمدرضا 
صفا در این نشست با اشاره به اطاله پاسخگویی مکاتبات تجار و بازرگانان توسط بانک مرکزی و مشکلات موجود، گفت: 
لازم است که نماینده بانک مرکزی در استان هرمزگان با اختیارات مکفی مستقر شود.وی بیان اینکه در استانی مانند 
بوشهر اتاق بازرگانی در شورای خبرگان بانکی نماینده دارد، گفت: این درخواست را داریم که این امر در هرمزگان نیز 
محقق شود .رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان، تاکید کرد: پیشنهاد داریم در راستای حمایت 
از شناورسازان و شناورداران مدت بازپرداخت تسهیلات این حوزه از ۱۰ سال به ۱۵ سال افزایش یابد و تسهیلات در 
اختیار شناورسازان قرار گرفته و شناور نیز به عنوان وثیقه در رهن بانک قرار گیرد.صفا تاکید کرد: حذف یارانه های 

موجود در بلیط شناورهای مسافربری، پیشنهاد واضح اتاق بازرگانی برای حل مشکلات شناورداران است .

نقش آفرینی قشم در توسعه 
دیپلماسی اقتصادی با همسایگان 

عبدالعلی پور اشرف : دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و  کشور  آزاد 
و  اقتصادی  روابط  گسترش  هدف  با  قشم 
همسو با دیپلماسی اقتصادی دولت سیزدهم 
از  استفاده  و  منطقه ای  همگرایی  جهت 
فارس  خلیج  حوزه  کشورهای  های  ظرفیت 
اقتصادی  چهره های  و  مقام ها  با  دیدارهایی 
دیدارها  این  در  کردند.  برگزار  قطر  کشور 
مناطق  در  گذاری  سرمایه  فرصت های جذب 
هدف  با  قشم  آزاد  منطقه  بویژه  ایران  آزاد 
توسعه مناسبات اقتصادی و افزایش همکاری 
قرار  بررسی  مورد  و  شد  ارائه  مشترک  های 
هیات  رییس  پیغامی،  عادل  دیدار  گرفت.در 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
قطر،  بازرگانی  اتاق  رئیس  نایب  الطواری،  و 
موجود  اقتصادی  های  ظرفیت  معرفی  ضمن 
در جزیره قشم مذاکرات خوبی برای تشکیل 
 )supply chain( عرضه  و  تامین  زنجیره 
عادل  دیدار  در  گرفت.همچنین  صورت 
آزاد قشم  پیغامی، مدیرعامل سازمان منطقه 
با احمد بن محمد السید وزیر دولت و رئیس 
از  فهرستی  قطر؛  آزاد  مناطق  مدیره  هیات 
مناطق  میان  اقتصادی  فرصت های همکاری  
مورد  قشم  آزاد  منطقه  و  قطر  کشور  آزاد 
گرفت.احمد  قرار  اولیه  های  توافق  و  بررسی 
بن محمد السید، رئیس هیات مدیره مناطق 
کرد  تاکید  دیدار  این  در  همچنین  قطر  آزاد 
به  ایران  آزاد  مناطق  اقتصادی  های  :ظرفیت 
صورت جدی مورد بررسی قرار خواهد گرفت 
توافق نامه  احیای  برای  زمینه  همچنین  و 
نماییم  می  فراهم  را  کشور  دو  میان  پیشین 
مدیرعامل  دیگر  دیدار  گزارش،  این  .براساس 
بن  محمد  شیخ  با  قشم  آزاد  منطقه  سازمان 
دوحه  آزاد  منطقه  مدیرعامل  ثانی،  ال  حمد 
ابراز  قطر بود که در این جلسه طرف قطری 
علاقه کرد تا در آینده نزدیک جهت آشنایی 
بیشتر با ظرفیت ها و توانمندی های موجود 
در منطقه آزاد قشم در آینده نزدیک به این 
مذاکرات  ادامه  در  کند.همچنین  سفر  جزیره 
اقتصادی صورت گرفته در قطر با شیخ فیصل، 
رئیس انجمن تجار قطر و شیخ احمد خلف، از 
تجار بزرگ کشور قطر دیدارهایی انجام شد و 
در آن بر شکل گیری ارتباط خوب میان طرف 
قطری با تجار ایرانی بویژه فعالان بازرگانی و 
این  تاکید شد.در  آزاد قشم  اقتصادی منطقه 
و  مالی  امتیازات  پیرامون  همچنین  مذاکرات 
ایرانی  تجار  و  منطقه  بازارهای  در  بازرگانی 
رایزنی هایی  منطقه  غذایی  امنیت  طرح  در 
صورت گرفت.گفتنی است، توسعه دیپلماسی 
مناسبات  و  روابط  گسترش  و  اقتصادی 
از  یکی  همسایه  کشورهای  با  اقتصادی 
دو  در  سیزدهم  دولت  اصلی  های  سیاست 
می  آزاد  مناطق  که  است  بوده  گذشته  سال 
توانند در این حوزه به نقش آفرینی بپردازند و 
در این میان منطقه آزاد قشم به واسطه حضور 
در منطقه ژئوپلتیک تنگه هرمز و همسایگی 
با کشورهای حوزه خلیج فارس دارای جایگاه 

ویژه ای است.

رشد بیش از 9۰۰ درصدی صدور اسناد حدنگار اراضی زراعیخبر

درصدی  رشد ۹۳۱  از  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
صدور اسناد حدنگار برای اراضی زراعی در این استان خبر 
هرمزگان"  دادگستری  کل  "رئیس  قهرمانی  داد.مجتبی 
اظهار داشت: با توجه به منویات رهبری مبنی بر ضرورت 
اجرای کامل قانون حد نگار )طرح جامع کاداستر( و تأکیدات 
رئیس قوه قضاییه در این خصوص، با اقدام ویژه دستگاه 
قضایی استان برای تکمیل ثبت اراضی کشاورزی در سامانه 
کاداستر و مراجعه مسئولین به مالکین اراضی زراعی، شاهد 
افزایش بی سابقه صدور اسناد حدنگار در مناطق مختلف 
استان هستیم که بر این اساس تاکنون برای ۷ هزار قطعه 
از اراضی کشاورزی استان هرمزگان به مساحت بیش از ۶۲ 

هزار هکتار سند مالکیت کاداستری صادر شده است.وی 
یادآور شد: از مهرماه ۱۴۰۰ تا مهر ۱۴۰۱ تنها برای ۴ 
هزار و ۱۲۸ هکتار از اراضی کشاورزی استان هرمزگان، 
سند صادر شده بود که با اقدامات ویژه دستگاه قضایی 
استان هرمزگان و اداره کل ثبت اسناد از طریق اجرای 
تعیین  و  کشاورزی  اراضی  حدنگاری  در  تسریع  طرح 
تاکنون  از مهرماه ۱۴۰۱  این خصوص  ویژه در  قاضی 
اسناد حدنگار )کاداستر( بیش از ۳۸ هزار و ۴۲۶ هکتار از 
اراضی زراعی صادر شده که با توجه به این موضوع، صدور 
اسناد حدنگار برای اراضی زراعی استان نسبت به مدت 
مشابه سال قبل ۹۳۱ درصد رشد داشته است.رئیس کل 
دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: با توجه به مساحت 
اعلام شده در این بازه زمانی، برای ۲ هزار و ۵۰۰ قطعه 
اراضی کشاورزی، سند حدنگار )کاداستر( صادر شده  از 
است. مجتبی قهرمانی اذعان کرد: در تعداد قطعات سنددار 
شده نیز آمار عملکرد امسال به نسبت سال گذشته، رشد 
۳۵۴ درصدی را نشان می دهد.وی بیان داشت: با احتساب 
آمار تاکنون از مجموع ۱۱۲ هزار هکتار اراضی کشاورزی 
سند  هکتار،  دوازده  و  هزار   ۶۲ برای  هرمزگان  استان 

حدنگاری صادر شده است. قهرمانی تصریح کرد: با توجه 
به تدابیر اتخاذ شده از تیرماه ۱۴۰۱ تاکنون بیش از ۲۰ 
نیز  اراضی کشاورزی  ثبت  برای  مردمی  هزار درخواست 
اخذ شده است که بخش عمده این درخواست ها پس از 
طی مراحل قانونی و انجام استعلامات لازم منجر به صدور 
سند شده است.این مقام قضایی افزود: در حوزه تشریفات 
ثبتی هم ضمن انجام استعلام و صدور تأییدیه برای بیش 
از اراضی کشاورزی به مساحت  از ۸ هزار و ۵۰۰ قطعه 
بالغ بر ۴۷ هزار هکتار، برای ۱۰ هزار و ۹۶۴ قطعه زمین 
به مساحت ۶۶ هزار و ۳۴۱ هکتار نیز نقشه هوایی تهیه 
شده است.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان، تسهیل 
مراحل »خوداظهاری« و »صحت سنجی« را از دیگر تدابیر 
دستگاه قضایی این استان به منظور سرعت بخشیدن به 
اجرای قانون جامع حدنگار عنوان کرد و گفت: با توجه 
به تمهیدات اتخاذ شده، فرآیند امور در حوزه ثبت اسناد 
و املاک به گونه ای دنبال می شود که به محض تعیین 
محدوده و اعتبارسنجی مدارک، در کوتاه ترین زمان ممکن، 

برای اراضی زراعی، سند تک برگ صادر خواهد شد.

نماینده تام الاختیار بانک مرکزی در استان هرمزگان مستقر شود

 شبکه آبیاری شمیلِ ، تشنه اعتبار

مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان گفت: شبکه آبیاری و زهکشی 
دشت شمیل هرمزگان تاکنون ۸۴ درصد پیشرفت فیزیکی داشته و نیازمند تامین 
به موقع و کافی اعتبار برای سرعت بخشی به اجرای طرح است. ، جمشید عیدانی 
افزود: شبکه آبیاری و زهکشی دشت شمیل شامل ۲ فاز است که مساحتی معادل 
یک هزار هکتار را شامل خواهد شد تا از این طریق آب مورد نیاز برای مصارف 
با  عیدانی  تامین شود.  نیان  و  از محل سدهای شمیل  کشاورزی دشت شمیل 
اشاره به پیشرفت فیزیکی ۸۴ درصدی این طرح توضیح داد: پاکسازی و بازگشایی 
مسیرها، حفاری ترانشه و لوله گذاری با لوله پلی اتیلن ۱۰ بار، به قطرهای ۳۱۵ تا 
۲۰۰ میلی متر به طول چهار هزار و ۴۰۰ متر و نصب انشعابات و اتصالات خطوط 
اصلی بخشی از عملیات هایی بوده که تاکنون به مرحله اجرا رسیده است.مدیرعامل 
شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان با بیان اینکه پیمانکار مرحله هشتم این طرح 
انتخاب و قرارداد مربوطه نیز امضا شده است، ادامه داد: احداث حوضچه شیرآلات، 
نصب شیرآلات مربوطه، تکمیل انشعابات حوضچه های آبگیر فرعی، اجرای بتن 
تکیه گاه زانو و نصب سه راهی های پلی اتیلن در خطوط، بخشی از مراحل باقی 
مانده این طرح است که با تامین ۲۵۰ میلیارد ریال اعتبار، کار با سرعت بیشتری 
طی خواهد شد.عیدانی خاطرنشان کرد: این طرح شامل ۲ فاز است که ۵۰۰ هکتار 
فاز نخست آن با پیشرفت ۱۰۰ درصدی به منظور تامین آب از کانال های روباز اجرا 
شده که عملیات بهسازی، لایروبی، مرمت تاسیسات آبگیری و انتقال آن کامل 
انجام گرفته و آماده تحویل آب در نقاط مصرف است.وی با اشاره به اینکه عملیات 
اجرایی فاز دوم نیز با مساحت ۵۰۰ هکتار از طریق احداث خط لوله با پیشرفت ۶۸ 
درصدی در حال انجام است، گفت: عملیات لوله گذاری پایان یافته احداث ابنیه فنی 
در حال انجام است و در صورت تامین اعتبار موردنظر، انتظار می رود تا پایان سال 

به بهره برداری کامل برسد.
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دبستان  آموز  ۹۰دانش  از  بیش   : الدینی   غلامعباس شمس 
اباد هرمزگان  بهبود شهبازی سرگز در شهرستان حاجی  شهید 
تحصیلی  سال  آغاز  از  هفته  سه  به  قریب  گذشت  علیرغم 
۱۴۰۲-۴۰۳همچنان با کمترین امکانات در فضای آموزشیی درس 
می خوانند که با مشکلات عدیده از جمله کمبود معلم تا نبود 
امکانات آموزشی ،سرمایشی ، گرمایشی و بهداشتی و...روبروست 
برای   . است  نشده  آموزشی  واحد  این  مشمول  مهر  پروژه  .انگار 
بررسی موضوع  به سراغ اولیا دانش آموزان دبستان شهید بهبود 
شهبازی ،رئیس شورای اسلامی شهر و مسئول نمایندگی آموزش 
و پرورش سرگز رفته تا مسایل و مشکلات  مورد تحلیل و بررسی 
قرار گیرد . امید که متولیان تعلیم و تربیت نسبت به تأمین خواسته 

های بحق دانش آموزان این منطقه اقدام نمایند . 
شهید  دبستان  چهارم  پایه  آموز  دانش  ولی  شهبازی  حمیدرضا 
بهبود شهبازی در گفتگو با خبرنگار ایلنا گفت : شخصا در دبستان 
فرزندم حاضر شدم وشرایط آموزشگاه را برای تحصیل مهیا ندیدم 
. دبستانی با بیش از ۹۰دانش آموز در گرمای هرمزگان بدون کولر 
و امکانات سرمایشی فعالیت دارد . درحالی که دانش آموزان باید 
بدون دغدغه یادگیری شان تقویت شود ، گرما این اجازه را به آنها 
نمی دهد .  این ولی دانش آموز  افزود : متاسفانه محوطه سازی 
مناسبی صورت نگرفته و همین امر موجب شده محیط مدرسه 
بسیار نامنظم و بهم ریخته باشد و ازطرفی سلامت دانش آموزان 
ورود گرد و خاک   از  مناسب هم  .محوطه سازی   است  درخطر 
از آسیب دیدگی دانش آموزان  به کلاسها و دفتر مدرسه و هم 
جلوگیری می کند . شهبازی با انتقاد از کمبود معلم در این واحد 
آموزشی خاطر نشان کرد : با گذشت  دوهفته ازآغاز سال تحصیلی  
پایه چهارم آموزگار ندارند و معمولا معلمان پایه های دیگر بصورت 
موقت کلاس را اداره می کنند . با این وضعیت امیدی به موفقیت 
فرزندانمان نداریم وی دبستان شهید بهبود شهبازی را محروم ترین 
دبستان هرمزگان خطاب کرد و گفت : در کدام دبستان استان 
دیده اید که نزدیک به صد دانش آموز نه امکانات سرمایشی داشته 
باشند نه از تجهیزات گرمایشی بهره برند ، مدرسه  آبسردکن ندارد ، 
سیستم برق آن معیوب است .خدای ناکرده اگر دانش آموزی دچار 
برق گرفتگی شود چه کسی پاسخگوست ؟ ما به مدیر آموزش و 
پرورش مشکلات مدرسه را منعکس کرده ایم اما با گذشت بیش 
از دوهفته درحالیکه وارد سومین هفته مهر می شویم هیچ ترتیب 
اثری داده نشده است . حمیدرضا شهبازی حضور دانش آموزان 
مقطع بالاتر در این آموزشگاه را نامناسب خواند و افزود : تعداد یک 
کلاس درس مدرسه متوسطه دوره اول در این آموزشگاهتحصیل 
می کنند . اگر آموزش و پرورش صلاح میدانست  که اینگونه عمل 
شود چرا هر مقطع را بصورت مجزا تعلیم و تربیت می دهد . طبعا 
یک دانش آموز مقطع متوسطه با یک دانش آموز پایه اول دبستان 
.باید جلوی آسیب ها را گرفت نه اینکه با  هیچ سخنیتی ندارد 
از  او   . کرد  ها کمک  آسیب  افزایش  به  منطقی  غیر  تصمیمات 
واگذاری مدرسه به یک گروه غیر دولتی انتقاد کرد و اظهار داشت : 
من نمیدانم چرا باید آموزشگاه در اختیار یک عده که هیچ ارتباطی 
. بهرحال مسئولین  قرار داده شود   ، ندارند  با آموزش و پرورش 
باید عواقب این تصمیمات را بپذیرند . آنها باید قبل از شروع سال 
تحصیلی امکانات و تجهیزات را مهیا می کردند نه اینکه علیرغم 
نزدیک شدن به پایان مهرماه هنوز دانش آموزان در مدرسه ای فاقد 
هر گونه امکانات درس بخوانند . یا معلم نداشته باشند . شما را به 

خدا به فکر بچه های مناطق محروم باشید . 
محصل بی معلم یعنی کودک بی سرپرست  

خانم مریدی ولی دو دانش آموز که یکی در پایه اول و دیگری در 
پایه چهارم تحصیل می کند هم این وضعیت را بسیار اسف بار 
خواند و گفت : با مدیر مدرسه و نماینده آموزش و پرورش مشکلات 
و مسایل را مطرح کرده ایم . بهرحال آنها هم می گویند پیگیری 

می کنند اما کی این پیگیریها به نتیجه می رسد؟ وی افزود : روز 
شنبه هفته گذشته شخصا به مدرسه مراجعه کردم پسرم که کلاس 
چهارم هست معلم نداشت .کلاسها ،صندلی ها ، میز معلم پر از 
خاک و محوطه واقعا نامناسب است . مریدی تصریح کرد : این 
مدرسه قدیمی است و نیاز به مرمت و تعمیر دارد ، بخشی از فضا 
که قرار بوده خانه سرایدار شود ، بصورت نیمه کاره رها شده محیط 
پر از مصالح ، آهن و میلگرد است که سالهاست رها شده که باید 
فکری به حال این وضعیت می شد . بچه های دبستانی شیطنت 
خاصی دارند باید محیط را امن کرد نه اینکه خدای ناکرده آسیب 
ببینند . او اضافه کرد : نبود امکانات در آموزشگاه فرصت  تحصیل 
بدون دغدغه دانش آموزان را از بین می برد . ولی سخت تر از نبود 
امکانات ، کمبود معلم است . فرزند کلاس چهارمی من از همان 
ابتدا این مشکل دامن گیرش شده .دوسال کرونا مانع حضور او در 
مدرسه شد ، و امسال هم نبود معلم موجب عقب ماندگیش می 
شود . مدیر یا معلم پایه دیگر به امورات مدرسه و کلاسشان برسند 
یا پایه چهارم را اداره کنند . این بچه ها با این وضعیت چگونه تعلیم 
می بینند . ؟ من از فرماندار ، رئیس آموزش و پرورش و مسئولان 

خواهش می کنم به داد فرزندان ما برسید . 
برای رفع کمبود معلم سهمیه اختصاصی بدهند 

در  احمدی  اسلامی شهر سرگز  شورای  رئیس  شهبازی  مسعود 
تشریح روند جابجایی دانش آموزان از آموزشگاه قبلی به این واحد 
آموزشی گفت : قبل از این دانش آموزان مقطع ابتدایی مختلط 
بودند که بنا به درخواست جمع کثیری از اولیا و البته مسئولین 
شهرستان حاجی آباد دبستان مذکور تفکیک شد و در دوشیفت 
و  آفتاب  غروب  با  برخورد  بدلیل  اما  کردند  می  تحصیل  مجزا 
نگرانی از تاریکی شب تصمیم گرفته شد شیفت پسران به این 
واحد آموزشی  منتقل شوند .رئیس شورای اسلامی شهر سرگز 
احمدی افزود : ما از سال گذشته پیگیری های مجدانه برای تأمین 
امکانات و تجهیزات آموزشی و سرمایشی ، گرمایشی و رفع نواقص 
موجود را در دستور کار قرار دادیم . متاسفانه علیرغم وعده های 
مسئولین درتأمین امکانات با مشکل روبه رو شدیم . در واقع خلف 
وعده موجب بروز این مشکل شده است . و ما هم خواسته اولیا را 
بحق می دانیم . از مهر تا پایان آبان ماه گرما را داریم و کلاسها نیاز 
به کولر دارند . از آذرماه تا اسفندماه هم سرمای خشک و سوزان 
موجب می شود که بفکر تأمین سیستم گرمایشی باشیم . شهبازی 
با اشاره به کمبود معلم اظهارکرد : انگار قانون به نفع مسئولان است 
به ما می گویند چون نرم تشکیل کلاس ۱۷نفر است ما نمی توانیم 
معلم به این کلاس اختصاص دهیم .این درحالی است که همین 
قانون کلیدی ترین وظیفه دستگاه تعلیم و تربیت را آموزش فرزندان 
کشور اعلام کرده است . وقتی به ما می رسد صحبت از نرم می 
کنند ولی وقتی بحث عمل به وظایف آنهاست از اجرای قانون طفره 
می روند . تاوان کمبود معلم را چرا باید دانش آموزان مناطق محروم 
بدهند ؟ آیا واقعا در شهرهای تهران ، اصفهان ، فارس و بندرعباس 
دانش آموزان با این شرایط تحصیل می کنند ؟ چون فرزندان ما 
در مناطق محروم به دنیا آمده اند باید تاوان آن را بپردازند یا اینکه 
عدالت آموزشی حکم می کند همه دانش آموزان از امکانات یکسان 
برخوردار باشند ؟  وی با اشاره به کمبود معلم در این واحد آموزشی 
تصریح کرد : در این مدرسه پایه چهارم ۱۲نفر و پایه پنجم هم 

۱۲نفر هستند . 
مسئولان معتقدند نرم تشکیل کلاس ۱۷نفر است .گناه ما کمبود 
۵دانش آموز در پایه چهارم است . این اشکال در مدیریت مسایل 
است . ما سالهاست در این منطقه زندگی می کنیم ، با فرهنگ و 
آداب این مردم آشنا هستیم .افراد غیربومی را به آموزش و پرورش 
تزریق می کنند بعد از یکسال کار به مدد بند پ انتقالش می دهند 
.در نتیجه دود این اقدام به چشم دانش آموزان و فرزندان ما می 
رود . چرا وزارت آموزش و پرورش برای هر منطقه از بومیان نیرو 

جذب نمی کند ؟ آموزش و پرورش مطابق نیاز سهمیه بومی بدهد 
درنتیجه کمبودی هم نخواهد داشت . رئیس شورای اسلامی شهر 
سرگز احمدی در پایان از متولیان آموزش و پرورش خواست نگاه 
عادلانه تری نسبت به توزیع امکانات ، تجهیزات ، نیروی انسانی 
و حمایت های مالی از مدارس خصوصا مدارس روستایی داشته 

باشند . 
دبستان شهید بهبود شهبازی استحکام لازم را دارد 

مسئول نمایندگی آموزش و پرورش سرگز احمدی در گفتگو با 
خبرنگار ایلنا به خواست های اولیا دبستان شهید بهبود شهبازی 
پاسخ داد و گفت : واحد آموزشی که مورد استفاده دانش آموزان 
اقدام  با این  . بهر حال   قرار گرفته ،چند سالی بلا استفاده بود 
یک فضای ساختمانی که مستحکم هم هست به چرخه فعالیت 
بازگردانده شده است . من از بابت استحکام ساختمان اطمینان 
می دهم اما این فضای ساختمانی نیازمند تعمیرات هست .ایزوگام 
 ، ساختمان  کشی  سیم  تعویض   ، کلاسها  آمیزی  رنگ   ، سقف 
نیازهای مهمی است  از   ) ( و بخاری )۶دستگاه  کولر )۶دستگاه 
که باید تأمین شود . محمد حیدری افزود : تفکیک دانش آموزان 
پسر و دختر خواست مکرر اولیا بود و این اقدام با حمایت مدیران 
شهرستان حاجی آباد و تأکیدات آنها عملی گردید حالا که این 
خواسته شان محقق شده است از کمبودها ابراز نگرانی می کنند 
. البته باید امکانات فراهم شود و پیگیری های لازم انجام شده و 
همچنان ادامه دارد . امیدواریم با مشارکت اولیا ، همراهی خیرین ، 
حمایت مسئولین این کمبودها مرتفع گردد . حیدری در خصوص 
کمبود معلم اظهار داشت : براساس جمعیت آموزشگاه ،آموزش و 
پرورش برای دبستان شهید بهبود شهبازی ۵کلاس را تعریف کرد و 
پایه چهارم و پنجم با یک معلم اداره می شود در این آموزشگاه بیش 
از ۹۰دانش آموز داریم اما سه کلاس آن زیر نرم قرار دارند .بهرحال 
نمی شد پایه های اول و دوم را ادغام کرد اما بهترین تصمیم این 

بود که پایه چهارم و پنجم در یکدیگر ادغام گردند . 
وی در خصوص اختصاص یک کلاس به دانش آموزان متوسطه 
اول دبیرستان انقلاب خاطر نشان کرد : واحدهای آموزشی شهید 
ایجاد  برای  هم  .درخواست  هستند  همجوار  انقلاب  و  شهبازی 
البته  و  اما کمبود کلاس   . مدرسه شبانه روزی داده شده است 
وجود یک کلاس اضافی در دبستان موجب شده که دربی را بین 
دو مدرسه ایجاد کنیم و دانش آموزان بهمراه دبیر از این کلاس 
استفاده می کنند و زنگ تفریح در محیط آموزشی دبستان حضور 
ندارند و بلافاصله وارد مدرسه انقلاب می شوند . پس کاملا موارد در 

نظر گرفته شده و مشکلی از این بابت وجود ندارد . 
حیدری در خصوص اجاره دادن واحد آموزشی به یک گروه غیر 
انتفاعی گفت : یک انجمن شناخته شده که اعضای آن بعضا اولیا 
همین دانش آموزان هم هستند ، از زمانی که این فضا بلا استفاده 
بود با هماهنگی های لازم و اخذ مجوز در ساعات غیر آموزشی 
عمدتا بعد از غروب آفتاب برای برگزاری کلاسها و نشست هایی 
که دارند ،از آن استفاده می کنند . نگهداری از این ساختمان ، 
تمیزکاری و نظافت ، همکاری در رفع اشکالات ساختمان توسط 
همین انجمن صورت می گیرد . و آموزش و پرورش هم ریالی بابت 
اجاره بها از اینها اخذ نکرده است . من اعتقاد دارم عمده مسئله ای 
که موجب طرح این مسایل شده اینست که این واحد آموزشی با 
منازل برخی اولیا فاصله ای حداکثر تا یک کیلومتر دارد .هرچند 

برخی مسایل و مشکلات باید مرتفع شود . 
مسئول کیست  

مطابق بند )د(ماده ۲قانون تأسیس سازمان نوسازی و توسعه و 
تجهیز مدارس کشورمصوب ۲۸اردیبهشت ۱۳۵۴مجلس شورای 
ملی  " احداث بنای مدارس و توسعه و ترمیم و نوسازی مدارس 
موجود"وظیفه سازمان نوسازی مدارس است . اما سال ۱۳۹۳بود 
که مرتضی رئیسی رئیس وقت سازمان نوسازی مدارس در نشست 

: موضوع  خبری شانزدهمین جشنواره خیرین مدرسه سازگفت 
نگهداری فنی از فضاهای آموزشی بحثی است که مغفول مانده 
است. برای نگهداری ساختمان و تجهیزات در اختیار آموزش و 
پرورش متولی خاصی وجود ندارد و هر پروژه ای که در کشور به 
بهره برداری می رسد کار نگهداری آن را خود آن دستگاه باید انجام 
دهد که تحقق این موضوع در آموزش و پرورش نیاز به ساختار، 

تشکیلات و منابع است. 
در خوشبینانه ترین حالت ۷ درصد اعتبارات استانی در بحث تعمیر 
و نگهداری مصوب می شود باید فکری در زمینه نگهداری فضاهای 
آموزشی کرد و بخشی از اعتبارات عمرانی صرف کنترل و نگهداری 
رئیس  محمدی  خان  ماه ۱۴۰۲ حمیدرضا  شود."مرداد  مدارس 
سازمان نوسازی، توسعه و تجهیزات مدارس کشورگفت : واقعیت 
این است که سازمان نوسازی و تجهیز مدارس بهره بردار نیست؛ 
ما جزئی از آموزش و پرورش هستیم و از نظر ساختاری وزارت 
آموزش و پرورش متولی نگهداری، حفظ، تعمیر و بهسازی مدارس 
انجام هزینه  و  نگهداری  به  پرورش مکلف  و  آموزش  است."پس 
تعمیر و تجهیز مدارس دایر می باشد . کارشناس گروه آموزش و 
پرورش و فنی و حرفه ای دفتر مطالعات آموزش و فرهنگ مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی در تحلیلی اعتبارات آموزش 
و پرورش در قانون بودجه سال ۱۴۰۲ کل کشوررا مورد بررسی 
قرار داد و نوشت : مطالعه قانون بودجه ۱۴۰۲ کل کشور که در 
جلسه علنی مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۴ مجلس شورای اسلامی به تصویب 
بدون  پرورش  و  آموزش  وزارت  اعتبارات  که  میدهد  رسید.نشان 
احتساب ردیف های متفرقه اعمال نشده )جدول شماره ۹قانون 
بودجه (۲۳۸هزارمیلیارد تومان است .بر اساس جزء »۳« بند »ک« 
تبصره »۱«قانون بودجه ۵درصد از محل اعطای درآمدهای حاصل 
از فروش مواد اولیه قیر )وکیوم باتوم( از محل تحول نفت خام به 
وزارت آموزش و پرورش برای نوسازی مدارس و فضاهای آموزشی 
و فرهنگی، بند »د« تبصره »۵«قانون اجازه انتشار اوراق توسط 
شهرداری ها و کمک به سرویس ایاب و ذهاب دانش آموزان ، بند 
»س« تبصره »۹«پرداخت سرانه دانش آموزی ، اختصاص یافته 
است بر اساس شماره طبقه بندی  ۳۸-۵۳۰۰۰۰مبلغ ۴۰۰میلیارد 
تومان برای بازسازی و نوسازی فضاهای آموزشی، پرورشی و ورزشی 
جهت  تومان   مبلغ ۸۲۰میلیارد  ارزی،  ذخیره  حساب  محل  از 
توسعه عدالت آموزشی، نوسازی و مقاوم سازی و خرید تجهیزات 
برای مدارس روستایی-موضوع وصول مالیات بنگاه های اقتصادی 
زیرمجموعه نیروهای مسلح و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( - ماده 
)۷۸( قانون الحاق برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات 
مالی دولت)۲(و مبلغ ۱۱۴۰میلیارد تومان به منظور  هم بهسازی و 
نوسازی فضاهای آموزشی وزارت آموزش و پرورش در قانون بودجه 
درنظر گرفته شده است . اینکه این اعتبارات درست و در راستای 
تکلیفی که قانون بودجه برعهده وزارت آ.پ گذاشته ،نیازمند شفاف 

سازی است .
سهم هرمزگان از این  رقم چقدر است ؟ آموزش و پرورش استان 
هرمزگان چقدر از اعتبارات بهسازی و توسعه عدالت آموزشی را 
به تعمیرات ،تجهیزات مدارس دایر اختصاص می دهد؟ از جمله 
سئوالاتی است که افکار عمومی می خواهند بدانند .  درحالیکه 
۴میلیارد تومان به مدرسه ماندگار البرز تهران و ۳۰میلیارد تومان 
دانشگاه  به  تومان  گمنام،۱۰میلیارد  شهدای  مزار  ساماندهی  به 
شهید رجایی رشت که هنوز احداث نشده اختصاص می یابد وهنوز 
بهره  استاندارد  آموزشی  امکانات   و  فضا  از  که  مدارسی هستند 
مند نیستند  ، جای بسی شگفتی است . آیا دبستان شهید بهبود 
شهبازی سرگز و دهها مدرسه شبیه آن در سراسر استان سهمی از 
اعتبارات میلیاردی نگهداری مدارس دایر ندارند ؟ به نظر می رسد  
باید نگاهی نو به مسئله توزیع امکانات و تحقق عدالت آموزشی به 

عرصه تعلیم و تربیت تزریق شود . 

دانش آموزان دبستان شهید شهبازی سرگز حاجی آباد ،درگیر مشکلات :

تـحـصـیـل در مـدرسـه بـدون امـکـانـات
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ثبت سی و ششمین رکورد جهانی 
ایمارو توسط ورزشکار مینابی 

رئیس اداره ورزش و جوانان میناب گفت : سی و 
ششمین رکورد حرکت نگه داشتن توپ هندبال 
زدن  رکاب  حالت  در  پیشانی  روی  بر   ۲ شماره 
طیفکانی  احمدی  آرش  توسط  ثابت  چرخه  دو 
در شهرستان میناب برگزار شد.حسن رفعتی در 
آرش  داشت:  اظهار  ورزشی  رویداد  این  حاشیه 
احمدی طیفکانی توانست این چالش مهم جهانی 
و  المهدی  دالفیت شهرک  بدنسازی  را در سالن 
حرکت نگه داشتن توپ هندبال شماره ۲ بر روی 
پیشانی در حالت رکاب زدن دو چرخه ثابت در 
مدت زمان ۵۰ دقیقه در کنفدراسیون چند جانبه 
ی ثبت رکورد های جهانی اینارو به ثبت برساند.
رسمی  های  نماینده  مراسم  این  در  افزود:  وی 
های  رکورد  ثبت  ی  جانبه  چند  کنفدراسیون 
جهانی اینارو و آقایان بنیامین زاهدی و اسماعیل 

احمدی حضور داشتند.

پالایش نفت بندرعباس بر سکوی 
سوم ایستاد

دختران ۱۷سال و پایین تر المپیاد وزارت نفت به 
میزبانی شرکت ملی گاز ایران در شهر محمود آباد 
برگزار شد.در این مسابقات تیم های شرکت کننده 
در این دوره از مسابقات  تیم نفت الف ، تیم نفت 
ب ، پخش و پالایش الف ، پخش و پالایش ب ، 
پتروشیمی و شرکت ملی گاز حضور داشتند که در 
پایان تیم پالایش نفت بندرعباس در بخش تیمی 
موفق به کسب عنوان سوم این پیکارها شد.برای  
دختران شرکت پالایش نفت بندرعباس در ماده 
زمینی ، آوارحمانیان و ستایش قائدی مدال طلا  
گرفتند.پارمیس طاهری و نگار جعفی مدال نقره، 
از  برنز  مدال  روحانیان  روژینا  و  آرشیدا حفیظی 
و  رحمانیان  آوا   ، ماده خرک  کردند.در  خود  آن 
زاده  کریم  شدند.سدنا  طلایی  قائدی   ستایش 
مدال نقره کسب کرد و پارمیس طاهری و روژینا 
آویختند.سرمربی  گردن  به  برنز  مدال  روحانیان 
تیم ژیمناستیک دختران پالایش نفت بندرعباس 

سمیه مالکی و سرپرست فهیمه محسنی بودند.

ورزشکار کیش نایب قهرمان 
مسابقات جهانی پروش اندام شد

ورزشکار کیش مقام دوم مسابقات جهانی بدنسازی 
کرد.  کسب  را  بلغارستان   ۲۰۲۳ اندام  پروش  و 
مسابقات جهانی بدنسازی و پروش اندام ۲۰۲۳ به 
میزبانی بلغارستان در شهر صوفیا و دریافت مجوز 
راهیابی به مسابقات مسترالمپا برگزار شد.  در این 
دوره از مسابقات در رده فیزیک کلاسیک مجتبی 
باقرزاده ورزشکار جزیره کیش موفق به کسب مقام 

دوم در دسته کلاسیک شد.

خبر بازدیدهای سرزده مدیرکل ورزش هرمزگان از پروژه های در دست اجرا 

مظفر خادمی نسب مدیرکل ورزش و جوانان استان با حضور در شهرستان بندرخمیر  
به صورت سرزده از پروژه ها و اماکن ورزشی این شهرستان به ویژه پروژه های ورزشی در 
حال احداث بازدید نمود.  مظفر مهری خادمی نسب با حضور در محل احداث پروژه  چمن 
طبیعی زمین فوتبال روستای کشار بالا از سیستم آبیاری و منبع تامین آب این پروژه 
بازدید و دستور شروع کاشت چمن در زمین فوتبال مذکور را صادر کرد.  در ادامه بازدید 
های ، مدیرکل ورزش و جوانان و هیئت همراه از پروژه های در دست احداث شهرستان 
بندر خمیر، از پروژه  چمن مصنوعی فوتسال روستای انگوران بازدید به عمل آمد. در 
این بازدید که پیمانکار زیرسازی این پروژه نیز حضور داشت مدیر کل ورزش  وجوانان 
استان با تماس با  پیمانکار چمن مصنوعی خواستار تسریع در نصب این چمن مصنوعی 
شد. خادمی نسب  به همراه یونس برهم رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان  بندر 
خمیر و همچنین  مهدی مسیحی مدیر دفتر فنی اداره کل و ناظر پروژه های شهرستان 
بندرخمیر  با حضور سرزده در مجموعه ورزشی کشار چمردان از پروژه های نیمه تمام و 
چمن مصنوعی این روستا بازدید کرد.همچنین مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان 
در  آخرین بازدید خود از پروژه های ورزشی  شهرستان بندر خمیر با حضور در شهر 

بندرپل ضمن دیدار با شهردار و اعضای شورای اسلامی، از مجموعه ورزشی این شهر 
بازدید نمود.پروژه احداث سکوی تماشاگر ورزشگاه بندرپل با اعتباری بالغ بر ۸۰۰ میلیون 
تومان از اعتبارات ملی آغاز شده است. در این بازدید که پیمانکار و مسئولین دفتر فنی نیز 
حضور داشتند آغاز احداث عملیات اجرایی پروژه سکوی تماشاگر ورزشگاه بندرپل اعلام و 

مقرر شد که پیمانکار عملیات اجرایی این پروژه را آغاز نماید.
بهره برداری از سالن چند منظوره ورزشی گیاهدان در هفته تربیت بدنی 

مظفر مهری خادمی نسب پس از بازدید های سرزده از پروزه های ورزشی روستای 
بخش مرکزی بندرعباس و شهرستان بندرخمیر به قشم رفت و از سالن چند منظوره 
ورزشی در حال ساخت روستای گیاهدان بازدید به عمل آورد. در این بازدید که رئیس 
دفتر فنی و نظارت بر اماکن ورزشی و پیمانکار پروژه هم حضور داشت مدیرکل ورزش و 
جوانان هرمزگان بر اتمام پروژه طی دو هفته آینده تاکید کرد. مظفر مهری خادمی نسب 
مدیرکل ورزش و جوانان پس از بازدید از این پروژه ورزشی وعده  داد سالن ورزشی که 
پیشرفت ۹۷ درصدی هم دارد در هفته تربیت بدنی و ورزش یا همزمان با سفر ریاست 

جمهوری به استان هرمزگان افتتاح و مورد بهره برداری برداری قرار گیرد.

ستاره انقلاب میزبان را با شکست بدرقه کرد

بود، در  را چشیده  تلخ شکست  اول طعم  انقلاب رودان که در دو هفته  تیم ستاره 
هفته سوم تیم ثامن کردر میناب را شکست داد.در هفته سوم لیگ برتر فوتبال استان 
هرمزگان، ثامن کردر با ستاره انقلاب رودان، اتحاد روستایی با وحدت گورزانگ، فانوس 
تیاب با زاهد منتخب چاهو ، جنوب برکه دوکا با  شناور سازی پی پشت قشم، طوفان 
کوخرد با  عالمین دمیلو و جبل بر شهرو با گازال جناح مقابل هم صف ارایی کردند. 
تیم ستاره انقلاب رودان که در دو هفته اول طعم تلخ شکست را چشیده، در هفته سوم 

مهمان تیم ثامن کردر میناب بود.این بازی در زمین فوتبال شهرداری میناب برگزار 
گردید. نماینده رودان در این دیدار با برنامه تر و هماهنگ تر از میزبان بازی را اداره 
کرد. نیمه اول بازی به دقایق پایانی نزدیک شده بود که امین حسین زاده در دقیقه 
۳۸ستاره انقلاب را پیش انداخت و این نتیجه تاپایان نیمه اول حفظ شد.در نیمه دوم 
میلاد زارعی بازیکن ذخیره ای که وارد زمین شده بود در دقیقه ۷۹گل دوم ستاره 
امتیازش را درخانه حریف دشت کرد.گفتنی  اولین سه  انقلاب را به ثمر رساند و  
است در تیم ستاره انقلاب رودان مهرزاد احمدی پور )دروازه بان( میثم امام دوست، 
حمیدرضا فلاحت، علیرضا محمدی، مهدی حیدرنسب، محمد معلمی پور، مصطفی 
فرجاد، احسان دهقانی، میلاد رنجبری، امین حسین زاده و علی اصغر جداوی به عنوان 
بازیکنان اصلی بازی راآغاز کرده  وجواد کمالی، میلاد زارعی، رحیم غلامشاهی، یاسر 
ضیغمی و محمد جواد دهقانی ۵تعویضی محمد رضا فلاحت بودند که جایگزین نفرات 
اصلی شدند.در سایر دیدارهای گروه شرق فانوس بندرتیاب که تا پایان نیمه نخست 
یک بر صفر از مهمان خود زاهد چاهو  عقب بود در پایان نود دقیقه دو بر یک پیروز شد 
تا با ۹امتیاز درصدر جدول این گروه قرار گیرد. اتحاد روستایی جاسک با یک گل  تیم  
وحدت گورزانگ را شکست داد.در دیدارهای گروه غرب ، جنوب برکه دوکا سه بر یک 
تیم پی پشت قشم را با شکست بدرقه کرد .جبل برشهرو در یک دیدار پر گل چهار بار 
دروازه گازال جناح را باز کرد و تنها گل گازال فقط فاصله گل های خورده را کم کرد . 

تلاش بازیکنان طوفان کوخرد و عالمین دمیلو هم با نتیجه  دو بر دو به تساوی انجامید.

سیبه کوخرد در گروه ششم
 قرار گرفت

جدید  فصل  نخست  مرحله  کشی  قرعه   مراسم 
باشگاه های کشور  لیگ دسته سوم  های  رقابت 
برگزار شد.این مراسم  در سالن آمفی تئاتر مرکز 
ملی فوتبال با حضور سهیل مهدی رئیس کمیته 
مسابقات سازمان لیگ،  خانم  زهره هراتیان مدیر 
مرکز ایفمارک، امیرحسین روشنک مسئول جام 
حذفی، امیرحسین فراهانی مسئول لیگ دسته اول، 
حسین ایوبی مسئول لیگ دسته سوم و نمایندگان 
تیم های حاضر در این مرحله از رقابت ها به صورت 
وبینار و مجازی برگزار شد.در ابتدای این مراسم 
سهیل مهدی رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
این مراسم حسین  ادامه  بیان کرد و در  مطالبی 
ایوبی مسئول لیگ نیز توضیحاتی را در خصوص 
نحوه برگزاری این مرحله از رقابت ها به نمایندگان 
نحوه  خصوص  در  داد.ایوبی  ارائه  حاضر  تیم های 
داشت:   اظهار  نخست  مرحله  مسابقات  برگزاری 
فصل جدید این مرحله از  رقابت ها با حضور ۷۶ 
صورت  به  تنها  تیمی  گروه ۱۳   ۶ قالب  در  تیم 
دیدارهای رفت برگزار خواهد شد.مسئول لیگ سه 
در خصوص زمان شروع مسابقات این مرحله بیان 
داشت: مسابقات این مرحله از سی ام مهرماه آغاز 
خواهد شد. وی با بیان این که نحوه صعود و سقوط 
تغییری نکرده است گفت: نحوه صعود و سقوط به 
مانند فصول گذشته از هر گروه دو تیم مجموعا ۱۲ 
تیم به مرحله نهایی صعود خواهند کرد. تیم های 
سوم تا پنجم در مرحله نخست فصل آینده مجوز 
شرکت خواهند داشت و تیم های ششم و ششم 
به بعد نیز به لیگ استان مربوطه سقوط خواهند 
کرد.با انجام مراسم قرعه کشی گروه بندی مرحله 
نخست فصل جدید لیگ سه نیز مشخص شد و 
اسامی تیم های حاضر در  بر اساس قرعه کشی 
شش گروه مرحله نخست فصل جدید اعلام شد و 
تیم سیبه کوخرد بستک تنها نماینده هرمزگان در 
این مرحله در گروه ششم با تیم های پرسپولیس 
شیراز، ایمان سبز فارس، عقاب فارس، نفت و گاز 
زاهدان،  بلوچستان،  و  سیستان  سراوان  زاگرس، 
سنگ  کیش،  شاهین  سیرجان،  مکران  کرمان، 
آهن بافق یزد، تام پارسه هشت بهشت اصفهان و 
سپاهان خراسان جنوبی هم گروه شد.در گروه اول 
تیم های پیام کوثر ایرانیان، باتیس تهران، ماهور 
قراخیل  مازندران،  سنگ  ابر  تهران،  ملوان  ری، 
قائمشهر، ستاره شهر مازندران، پارسا صنعت شرق، 
مهر رضوی، آسمان گلستان، آپادنا گلستان، چالا 
سنگسر سمنان، پیام انتظار بجنورد در گروه دوم  
داماش  تهران،  شاهین  بسیج،  مقاومت  های  تیم 
شهریار، آبی پوشان روشن، شاهین گرجی، محله، 
پشتیبانی  قائمشهر،  شهرداری  علیرضا،  آکادمی 
نزاجا، سفید جامگان، ستارگان مردان پاشا البرز، 
چهار باغ البرز، نوین نو قم، آبی پوشان کاشان در 
گروه سوم تیم های بلندپایه یادمان، مهر خلیج، 
تبریز،  تبریز، ماشین سازی  تبریز، شهریار  عقاب 
پاس گیلان، مقاومت گیلان، امید تازه آباد چاف، 
دنیای طیور ابهر، زنجان رود، اتحاد محمد یاری، 
نماینده آذربایجان غربی، کشت و صنعت پادیان 
اردبیل در گروه چهارم تیم های سردار زند ملایر، 
کرمانشاه،  صحنه  شاهین  همدان،  نوین  الوند 
ستارگان ۸۱ کرمانشاه، اتحاد کامیاران، شهرداری 
خرم آباد،  نوین  خیبر  لرستان،  آبی  سرخ  مریوان، 
آلومینیوم اراک )ب(، کشاورز دزفول، طلاییه داران 
بوئین زهرا، ستارگان آباده فارس، مهرگان دره شهر 
و در گروه پنجم تیم های استقلال شوش، یاران 
دوکوهه اندیمشک، سپاهان نوین ایذه، نفت و گاز 
چهارمحال  پلیس  آرمان  بهمئی،  شاهین  اهواز، 
قلعه  بویراحمد،  تام  لردگان،  شاهین  بختیاری، 
بوشهر،  نماینده  جبری،  گسار  بویراحمد،  رئیسی 
گلپایگان اصفهان و ارشاد نوین گله دار فارس با هم 

هم گروه شدند.

خبر

تساوی ارزشمند شهرداری بندرعباس برابر سپید رود رشت
از هفته اول رقابت های لیگ دسته دوم فوتبال کشور، دو تیم فوتبال سپیدرود رشت و 
شهرداری بندرعباس در ورزشگاه شهید عضدی رشت به مصاف یکدیگر رفتند که این 
بازی در پایان با نتیجه مساوی یک - یک به پایان رسید. در این بازی میلاد پورقلی، 
امید قربانی، پویا عزیزپور، صادق صادقی، محمدرضا داوری )حسین قرع داغی(، پیام 
شکن  پورصف  میلاد  مقام،  کرمانی  میلاد  تقوی(،  )معین  نعیمی  احمدنور  ملکیان، 
)عرفان شمخانی(، نیما پاکدل و رضا عاشوری )علی پرویزی( برای سپیدرود به میدان 
رفتند.محمد قاری زاده، امیررضا نمازی )رضا موسوی(، علی فراهانی علوی، امیرحسین 
پورقاسمی، مهرداد هدایتیان )جواد رمضانی(، علی افخمی اردکانی، احمد بهاروند، یاسر 
رحیمی نژاد، میلاد صادقی، علیرضا سلیم پور و مجید جلالی فر برای شهرداری بندرعباس 
بازی کردند.در این بازی که با حضور حدود سه هزار هوادار مشتاق سپیدرود رشت برگزار 
شد، تیم سپیدرود رشت موقعیت های گلزنی بسیاری داشت که متأسفانه از آنها به خوبی 
استفاده نکرد و به تساوی خانگی رضایت داد.شایان ذکر است که نیما پاکدل در دقیقه 
کردند.این رقابت ها با حضور ۲۸ تیم در دو گروه و سه نماینده از هرمزگان برگزار می شود.۴۸ برای سپیدرود و امیرحسین پورقاسمی در دقیقه ۶۸ برای شهرداری بندرعباس گلزنی 
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ما و پناهندگان افغانستانی 
حمزه نوذری جامعه شناس و استاد دانشگاه - چه سیاست و برنامه ای 
در قبال پناهندگان و مهاجران به ویژه افغان ها عقلانی تر و کارآمد تر است؟ 
آیا سیاست درهای باز می تواند ادامه داشته باشد؟ سال های متمادی است 
که افغانستان فاقد ثبات سیاسی و اقتصادی است. جنگ و خشونت زندگی 
بسیاری را در این کشور تباه کرده است؛ کشوری که هنوز نتواسنته است 
دولت ملت شود. افغان ها در چنین شرایطی به کشورهای همسایه پناه برده 
و می برند تا جانشان در امان باشد و بتوانند زندگی آرام تری داشته باشند. 
بحث و گفت وگوی زیادی درباره حضور، نحوه حضور و حتی چرایی حضور 
افغان ها در ایران مطرح شده است؛ درحالی که در گذشته حضور آنها در 
ایران با چالش جدی مواجه نبوده است. به دلایل انسان دوستانه و اشتراک 
فرهنگی و دینی جامعه ایران از آنها استقبال کرده است و حتی گفته می شد 
برخی از آنها به عنوان نیروی کار در مشاغلی که ایرانی ها تمایل به کارکردن 
در آنها را ندارند، باعث رشد اقتصادی ایران شده است. در این اواخر چند 
مسئله درباره حضور افغان ها در رسانه ها و شبکه  های اجتماعی مجازی 
مطرح شده است. گفته شده که افغان ها بخش بزرگی از یارانه نان و انرژی 
را مصرف می کنند؛ درحالی که برخی از آنها غیرقانونی وارد کشور شده اند و 
مالیات هم نمی پردازند. ۲. هویت بسیاری از آنها روشن نیست. ۳. به جهت 
اینکه نیروی کار ارزان هستند و ساعت های زیادی کار می کنند، در مشاغلی 
وارد شده اند که جوانان ایرانی توانایی و رغبت انجام آنها را دارند. مشاغلی 
مانند فروشندگی، پیمانکاری، فعالیت در بازارمیوه و سبزی، نیروی کار در 

صنایع و...  ترکیب جمعیت در برخی شهرها به نفع افغان ها رقم خورده 
است. به این معنی که در برخی شهرهای کوچک تعداد افغان ها بیشتر از 
جمعیت بومی شده است. اما هیچ کدام از این فرض ها و مسائل مطرح شده 
چندان مورد بررسی دقیق قرار نگرفته است. اما نکته مهمی که وجود دارد 
بحث بازاندیشی در سیاست گذاری های مربوط به این حوزه است. نیاز به 
سیاست جامع و کامل درباره نحوه حضور پناهندگان و مهاجران افغان که 
از خشونت و آزار و اذیت و جنگ فرار کرده اند، احساس می شود. تجربیات 
جهانی در حوزه مهاجران و پناهندگان پیش روی ما است و می توان از آنها 
بهره برد. در موقع ورود، پناهند گان و مهاجران ابتدا وارد مراکز قرنطینه 
می شوند و از نظر سلامت بررسی می شوند. سپس وارد کمپ های مخصوص 
می شوند که با نام هایی مانند مراکز انتقال، میهمان شهرها، مراکز استقرار 
و... خوانده می شوند. برای هرکدام پرونده کاملی تشکیل می شود. با توجه 
به وضعیتشان دسته بندی می شوند، بچه ها می توانند آموزش ببیند، زنان 
و دخترانی که مورد خشونت قرار گرفته اند، تحت درمان و حمایت قرار 
می گیرند، با توجه به نیاز کشور به نیروی کار و تناسب آن با مهارت های 
پناهندگان و مهاجران می توان مجوز موقت کار برای آنها صادر کرد که 
فقط در مشاغل خاص می توانند مشغول به کار شوند. درخواست پناهندگی  
برخی از آنها مورد پذیرش قرار می گیرد تا با بهترشدن اوضاع به کشورشان 
برگردند. برخی هم ممکن است بعد از فرایندهای مختلف مجوز اقامت 
بگیرند. با توجه به اشتراکات فرهنگی و دینی بین ما و افغانستانی ها این 

فرایند کوتاه  و با سرعت و دقت بیشتری انجام می شود. چنین رویکردی 
که می توان آن را رویکرد تنظیم نام گذاشت با سیاست درهای باز متفاوت 
است؛ سیاستی که  گاهی درباره پناهندگان و مهاجران افغان اجرا شده و 
باعث شده پناهندگان و مهاجران در نقاط مختلف کشور پراکنده شوند و 

هویت یابی آنها دشوار و پر هزینه شود.
به نظر می رسد باید از سیاست درهای باز به سیاست تنظیم گذر کنیم. با 
در پیش گرفتن سیاست تنظیم که مراحل پذیرش پناهندگان از قرنطینه 
تا اقامت را در بر می گیرد، اعتماد جامعه هم بیشتر می شود و با دیدن 
افغان ها در جامعه، مطمن می شوند که فرایند هویت و مجوز حضور در 
کشور را طی کرده اند. با اجرای این سیاست افراد جامعه مطمئن می شوند 
که افغان ها در مشاغلی که نیاز به آنها وجود دارد، مشغول به کار می شوند 
اما سیاست تنظیم بودجه زیادی می خواهد که لازم است بخشی از آن 
با همکاری سازمان های مختلف مانند سازمان ملل متحد تأمین شود. با 
قبال  در  تنظیم، جامعه مطمئن می شود که  اجرای سیاست  و  طراحی 
می شوند،  کشور  وارد  همسایه  کشورهای  از  که  مهاجران  و  پناهندگان 
سیاست جامع، مستمر و دقیقی وجود دارد. ناچار هستیم سیاست حوزه 
پناهندگی و مهاجرتی به داخل را باز اندیشی کنیم که نام آن را سیاست 
تنظیم گذاشته ام اما باید اضافه کرد که سیاست تنظیم به معنای بستن 
درها به روی پناهندگان نیست، فقط پذیرش آنها در قالب مراحل دقیق 

انجام می شود که هم به نفع پناهندگان و هم مطلوب جامعه میزبان است.

وضعیت قرمز آب در ۵ استان:  هرمزگان هم نشین خشکسالی  

سخنگوی صنعت آب گفت: بارش های سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ با وجود رشد اندک نسبت به بارش های سال کم آب قبل از آن، نسبت به متوسط بارش های ۵۵ ساله کشور، کاهش ۱۴درصدی داشته است.  
فیروز قاسم زاده، سخنگوی صنعت آب، اظهار داشت: سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ سالی کم بارش بود؛ پیرو اطلاعاتی که از شبکه ایستگاه های مبنای وزارت نیرو دریافت کردیم، بارش سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ 
نسبت به سال آبی قبل از آن رشد داشت، اما باید توجه داشت که سال های آبی ۱۴۰۰ - ۱۴۰۱ و ۱۳۹۹ - ۱۴۰۰ دو سال بسیار کم آبی بودند.وی افزود: بارش های سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ با وجود رشد 
اندک نسبت به بارش های سال کم آب قبل از آن، نسبت به متوسط بارش های ۵۵ ساله کشور، کاهش ۱۴درصدی داشته است. سخنگوی صنعت آب تصریح کرد: در طول ۵۵ سال گذشته، سال آبی اخیر، 
رتبه هفدهم را در بین سال های خشک از آن خود کرده است.وی ادامه داد: ۱۴درصد کاهش بارش ها در سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ نسبت به سال های نرمال، درست بعد از دو سال بسیار کم آب و خشک، باعث 
شده به شدت رودخانه های ما کم آب شود. قاسم زاده با بیان اینکه "استان های جنوب غرب کشور سال آبی اخیر وضعیت مطلوب تری داشتند"، گفت: از طرف دیگر، استان هایی مثل خراسان رضوی با ۴۶درصد 
کاهش بارندگی مواجه شدند و این نصف شدن میزان بارندگی ها، در ادامه سال های خشک، موجب شد تا ورودی سدها در این استان نزدیک به صفر باشد و سد دوستی، به عنوان مهمترین سد در این منطقه، 
هیچ ورودی در سال آبی گذشته نداشت.وی افزود: تهران به لحاظ کاهش بارندگی جزو استان های قرمز کشور است به طوری که در سال آبی اخیر، حدود ۳۰درصد کاهش بارندگی داشته است.سخنگوی صنعت 
آب با بیان اینکه ۵ استان در سال آبی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ بالای ۳۰درصد کاهش بارش داشته اند و در وضعیت قرمز آبی هستند، گفت: استان های تهران، قزوین، سیستان وبلوچستان، هرمزگان و خراسان رضوی 

۵ استانی هستند که به لحاظ کاهش بارش ها و تداوم سال های خشک، ورودی سدها و آب خوان های آن ها نیز پایین بوده است.

ارائه بیش از ۸۰۰ خدمت 
پزشکی به مردم هرمزگان 

اهمیت  به  اشاره  با  مؤمنی  غلامعباس  دکتر 
برگزاری اردوهای جهادی در راستای خدمت 
بی منت به مردم گفت : برنامه ریزی های لازم 
به منظور تقویت فعالیتهای خدمترسانی حوزه 
جهادی  اردوهای  قالب  در  مردم  به  سلامت 
انجام شده است . مدیر درمان تامین اجتماعی 
استان هرمزگان با بیان اینکه برگزاری اردوهای 
خواهد  بیشتری  رونق  هرمزگان  در  جهادی 
پزشکی  جهادی  اردوی  در  گفت:  داشت، 
که در چند روز گذشته برگزار شده بیش از 
۸۰۰ خدمت پزشکی به مردم ارائه شده است. 
غلامعباس مومنی مدیر درمان تامین اجتماعی 
پزشکی  خدمات  اهمیت  و  نقش  به  اشاره  با 
جهادی به مردم این منطقه، از همکاری های 
مردم  به  توجه  در  استاندار هرمزگان  مستمر 
مناطق کمتر برخوردار به طور ویژه قدردانی 
اهتمام  دولت  این  اظهارداشت:در  در  و  کرد 
ویژه ای به خدمات پزشکی و درمانی به مردم 
شاهد  و  دارد  وجود  برخوردار  کمتر  مناطق 
همکاری خوب مجموعه استانداری و دانشگاه 
هستیم.  باره  این  در  هرمزگان  پزشکی  علوم 
نفره شامل  این گروه جهادی ۲۰  افزود:  وی 
انواعی از تخصص های پزشکی متنوع از جمله 
شنوایی سنجی، پزشک عمومی، پزشک گوش 
و حلق و بینی، جراحی عمومی، چشم پزشکی 
و زنان و زایمان بود که بیش از ۸۰۰ خدمت 
داروی  هموراه  به  منطقه  این  در  را  درمانی 
اضافه  همچنین  مومنی  کردند.  ارائه  رایگان 
ارائه خدمات  به  این گروه  فعالیت های  کرد: 
پزشکی خلاصه نمی شود و مقرر شد برخی 
نیز  را  تکمیلی  به درمان های  نیازمند  موارد 
شناسایی و با همکاری بیمارستان خلیج فارس 

بندرعباس، نسبت به درمان آنها اقدام شود.
مدیر درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان 
اردو  این  برگزاری  کرد:  خاطرنشان  پایان  در 
بخشی  سازی  برطرف  موجب  جهادی  های 
از نیاز پزشکی استان خواهد شد و انشالله در 
بیشتری  رونق  ها  اردو  این  آینده  های  زمان 

خواهد گرفت.

فولاد هرمزگان پرچمدار عمل به مسئولیت های اجتماعیخبر

اعضای تیم فوتبال فولاد هرمزگان با هدف آشنایی با دستاوردهای شرکت و 
شرایط تولید، از خطوط تولید بازدید کردند. در این بازدید کیکاووس ندایی 
معاون منابع انسانی شرکت فولاد هرمزگان با اشاره به حمایت همه جانبه 
مدیران ارشد این شرکت از فعالیت های ورزشی در قالب مسئولیت های 
اجتماعی، هدف از این بازدید، آشنایی بازیکنان فوتبال با صنعت فولاد 
و شرایط سخت تولید در آب و هوای استان هرمزگان دانست و گفت 
باشگاه بزرگ ورزشی کشور به شمار  از چندین  : فولاد هرمزگان یکی 
می رود و طی سه سال اخیر، برنامه ریزی مدونی در حوزه ورزش داشت که 
خوشبختانه نمره قابل قبولی به دست آورده است.وی بیان داشت : بیش 
از هزار ورزشکار با شرکت فولاد هرمزگان قرارداد حرفه ای ورزشکاری در 
چندین رشته متفاوت و در رده های سنی مختلف دارند و سرمایه گذاری 
فولاد هرمزگان برای ورزش با توجه به مسئولیت های اجتماعی شرکت 
فولاد  و  گرفته  صورت  آفرینی  شادی   و  مردم  سلامت  امر  به  توجه  و 

هرمزگان پرچمدار عمل به مسئولیت های اجتماعی در کشور است.
کیکاووس ندایی معاون منابع انسانی شرکت فولاد هرمزگان گفت : 
امیدوار هستیم طبق برنامه ریزی انجام شده با تلاش بازیکنان، کادرفنی، 
مدیریت امور ورزش و همه دست اندرکاران فوتبال، طی سه سال آتی 
بتوانیم به آرزوی چندین ساله مردم استان هرمزگان و شهر بندرعباس 
جامه عمل بپوشانیم و به لیگ دسته یک و حتی لیگ برتر صعود کنیم
تغییر کادرفنی تحول مثبتی را در تیم فولاد  ایجاد کرده است

.رضا صفریان، مدیر روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان هم گفت : با 
توجه به تغییراتی که در کادرفنی رخ داد و نتایجی که حاصل شد، موج 
جدیدی از امید در شرکت فولاد هرمزگان و استان هرمزگان مشاهده 
شده است و نتیجه برنامه ریزی هایی بوده که معاونت منابع انسانی و 

مدیریت امور ورزش صورت داده اند.وی بیان داشت: تغییر کادرفنی تحول 
مثبتی را در تیم به وجود آورده است و به زعم کارشناسان، تیم خوب و 

یک دستی را در اختیار داریم.
مدیر روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان گفت: نقش تیم فوتبال فولاد 
هرمزگان در امیدآفرینی کمتر از تولید نیست. البته توقع از تیم فوتبال 
فولاد هرمزگان بسیار بالا بوده و یک استان به این تیم دل بسته است. 
امیدوار هستیم که تیم فوتبال پله های موفقیت را با سرعت بپیماید و به 

لیگ دسته یک و حتی لیگ برتر کشور صعود کند
از توانمندی بومی ها در تیم فوتبال استفاده می شود 

.مهدی کریمیان، سرمربی تیم فوتبال فولاد هرمزگان هم گفت: خود را 
مدیون زحمات و تلاش های کارگران شرکت فولاد هرمزگان می دانیم.

وی بیان داشت؛ تیم فوتبال از سه ماه قبل با یک برنامه  ریزی اصولی، کادر 
فنی و کارگروه مناسب را تشکیل دادیم و اقدام به جذب بازیکن کردیم. 

بازیکنان تیم فوتبال از بهترین هایی هستند که توانستیم آن ها جذب کنیم 
و از ظرفیت نیروهای بومی، غیر بومی و پایه بهره گرفتیم.سرمربی تیم 
فوتبال فولاد هرمزگان اظهار داشت: از دو ماه قبل سه اردوی تدارکاتی در 
در شهرهای بروجرد، شیراز و تهران با بیش از ۱۰ بازی تدارکاتی برگزار 
کردیم.وی گفت: بازدید از کارخانه برای اعضای تیم بسیار حائز اهمیت بود 
و اعضای تیم مشاهده کردند که کارگران و زحمت کشان عرصه تولید در 
شرکت فولاد هرمزگان در چه شرایطی فعالیت می کنند تا چرخ کارخانه 
و اقتصاد کشور به خوبی بچرخد. بازدید از کارخانه اعضای تیم را بیشتر 
ترغیب کرده است تا همچون شرکت فولاد هرمزگان که در صنعت پیشرو 
و رکورددار است، تیم فوتبال نیز در عرصه ورزش رکورددار باشد و بتواند 
در پایان فصل صعود به لیگ یک را جشن بگیریم. در این بازدید از لباس 
فصل جدید فولاد هرمزگان در رقابت های لیگ دسته دوم فوتبال باشگاه 

های کشور رونمایی شد.


